WOOD COUNTY SHERIFF'E DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 95-1957

NARRATIVE:

&

FOLLOW~UP REPORT
BRENDA WEEK

-8/30/95 — I received a telephone call at approzimately 2:30P from
Brenda Week.

Brenda reported to me that over the last couple of weeks, the Week
family has been receiving some annoying phone calls. Brenda stated
that the first of these calls came on 8/16/95. She stated that a
man called their house and did give his name although the name was
not recognizable or understandable. She stated that the man had a

very gruff-sounding voice.

The man told the Weeks that the vruwink family was going to hire
two "Big Lawyers from Madison" and take care of the Weeks. He
etated that all of the vruwink relatives were coming from as far as
Minnesota to meet at the Vesper_Shelter Building to determine a
proper course of action for dealing with the Weeks.

The second phone call came On 8/25/95. Brenda stated that in this
call the caller did not identify himself/herself; however, he/she
stated to the Weeks "IS Jody Week your brother?" A

when the conversation dictated that Jody Week was in fact relation,
the caller stated "I think you have your killer there." There was
algo mention made of newspaper article that has recently been in
+he Wisconsin Rapids Daily mribune which detailed some of Jody
week’s recent problems with law enforcement.

8/30/95 — Brenda week reported that che received a copy of the
newspapexr report that was mentioned in the telephone call. This
prompted her to believe that it was this same person who talked to
her on the phone that had sent her the newspaper clipping.

Brenda went on to tell me that she has had a phone trap on her
phone through central State Telephone in Vesper. The 8/25/95 call
was trapped to a Jim vruwink. I believe the "Jim vruwink® that the
call was trapped to is an uncle of Jim Vruwink who is involved with

+his case. END OF REPORT 9/4/95/1)%
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Coﬁnty of WOOd\OFFIC

Centra! Plaza
630 S. Central Ave., Suite 220
Marshiield, Wi 54449-4196

Telephone: (715} 384-5345
Eacsimile: (715) 389-2624

September 5, 7995
TO: Lt Robert L evendoske

Deicre Week Hit & Run Fatality
Wood County Case 95-1997

—'RE:

On March 24, 1995 &t approximately
on County Trunk

Deputy Starks who had arrived prior 10
whife riding her bicycle along CTH HH.

{ was advised
by St Joseph's Hospital Spirit Helicopter.
' The scene had been maintained-as L was found by
removed. There were numerous pieces of

moved, however, there was

It had been said by someone at the scene
moved into the ditch area adjacent to this

This information had been 'passeé‘ along" among personnel

time as to where it originated or as 1o its validity.

3

6:35P, | responded

Highway HH approximately one mile north of STH 186. Upon
me. This accldent involved a young girl

debris found scattered
discussion as to the resting position of the victim's blcycle.

T OF THE SHERIFF

BRIAN ILLINGWORTH
Sheriff

400 Market Street
P.0. Box 80SS
Wisconsin Raptds, Wi 54495-8085

Teléphone: (715) 421 -8700
Facsimile: (715) 421-8775

FROM: Deptity Rick Kirst

a vehicle versus bicycle accident
my arrival, | was briefed by
being struck by & vehicle

to the scene of

that the striking vehicle had fled the scene and that the victim had already been removed

Deputy Starks with the exception of the victim being
about the highway which had not been

that the bicycle had come {o rest on the roadway and had been
position by an unidentified person.

at the scene and it could not be verified at this

My investigation started with plotting different points of the scene by use of the earth-fixed coordinate

system. This would later be used 10 create a scale

My measurements started with an origin placed so
scaled diagraim, and the positive axis runs along the
are listed on the scene notes page.

Examining the scene starting

assembly piece which had broken from the bicycle upoi i
and Indicates that impact of the bicycle had to have
been carrled by

private drive,
likely prior to this point, This plece may have
causing it to fimalty come to rest where
forces involved in the accident.

The next items found were & pair of jeans and a plastic bag
ftems came from the victim. They weré

the highway. These
on the shoulder.

Ve PV

it was found,

diagram of the scene.

uth on the private driveway which was found on the

pavement edge norihbound. The x-y coordinate va fues

from the origin, the first significant item found was a small plastic gear

pact. the edge of the
the striking vehicle or by its 0wl momentum,

however, it could nat have packed up” through any

laying next o one another on the shoulder of
followed by a halrplece which was afso ing




On the surface of the highway was found a straight scrape/scratch measuring two feetin length, followed
by & deeper gouge, only a few Inches In length. 1t was determined that the scrape was caused by the rim
of the bicycle tire scratching the pavement as it was being pushed by the striking vehicle, Thisls evident
due to the damage that was found on the bicycte and is quite significant in determining vehicle positioning

at the time of and just after impact.

The fact that the scrape wWas straight in nature and paralfel to the edge of the highway - just 14" from the
highway’s edge - indicates that the movement of the striking vehicle was straight In refation 10 the travel
jane. It could also be determined that Impact wag to the right front of the vehicle due to the fact that no
tracks were found in the soft shoulder of the highway. It would be impossible for Impact to have occurred
on the left front of the vehicle without the right tires being on the soft shoulder.

The position of the scrape also verifies that the victim was riding her bicycle on the right edge of the
. pavement, again only inches from the edge.

Had the bicycle been struck in any other area of the roadway, the striking vehicle would have had to
immediately have changed positions on the highway to cause the scrape which was found to be on the
right side of the road. With the speed of the striking vehlcle being estimated at highway speed, this would
simply be impossible considering the length of the scene as a whole. Some time of skids or yaw marks
would have been present in such a scenatio and no stuch marks were o the highway.

A definite blood stain was found in the ditch where the victim had come to rest. According to Deputy
Starks, this would have been the area i which the victim’s head was positioned, Between the victim, the
focation, and the origin were found blood and tissueé spatters in the grass. These spatters were only
present at the tops of the grass blades and did not show any indication of being smeared or a result of
body corntact with the ground. The grass in this particufar spot Was rather fong and was not matited down
or broken down as would be the case from & body contact. .

This shows that the victim’s body was airborne at least as far as the spatters were found, from the point
of Impact. There were no signs that the victim's body had contacted the.ground prior to Its resting point.

This type of occupant kinetics is what would be expected of-4 wi&tim who is thrown across or over a
vehicle’s hood and then make contact with the windshield of roof piflars. In this particufar case, | believe
the victim struck the right front roof pillar as there was no glass found at the scene indicating a windshield

break.

Personnel at the Ritchay Funeral Home later advised me that no glass or dust particles were found in the
victim's hair after washing, again suggesting that a windshield strike was not involved.

The victim's shoes were found next at the edge of the highway and finally the bicycle, which again has not
been verified as s final rest position.

Examination of the bicycle shows that the rear of the bicycle was struck and the rear rim is bent in such
iking vehicle’s bumper partially overrode the rear bicycle tire. This would

a manner as to show that the sir
be consistent with the frame or rim causing a scrape on the pavement 85 was found, as the striking vehicle

pumper forces the bicycle downward.” This would be ampiified if the driver of the vehicle applied any
amount of braking after impact.

An accurate speed of the striking vehicle seems to be an impossibility &t this point. it would be possible

to estimate speed considering the distance that the victim traveled airborne, however, many crucial
tim departed the

varlables are unknown including the exact point of impact and the angle at which the vic
striking vehicle.
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evidence found at the scene, inciude the position
| during the impact. Unfortuna tely there has
ulded us to the striking vehicle itself.

ident which can be verified by
s the direction of trave
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SCRIPT OF PHONE CALL TO WOOD CGOUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT

RE:

pispatcher
Male
pispatcher

nMale

\Dispatcher
Kale
pispatcher
pMale
Dispatcher
nale
Dispatcher
iiale
Dispatcher
Male
Diépatcher
Male
Dispatcher
Male
Dispatcher
male

Dispatcher

DEIDRE WEEK CASE 95-1997

Wood County Sheriff's Department Emergency; please hold..

sure

sheritf Emergency. 5

Yes, | am just witness; there’s & girt laying in the ditch that was hiton a
bicycie.

Okay.

Outside of Vesper on HH.

Okay, Hold on just a minute; Pm trying 0.t

[ tried to runnning....

...... page the ambutance here. vou tried to what?
Run the guy down. +He got away.

Oh, the guy hit her and run?

Yah, the kid’'s laying in the diteh.

Okay.

And 1'll meet you guys right up there.

Okay. What's your name?

Jim Vrawink.

Okay.

okay.

Alright. Bye.

On HH outside of vesper by St James Catholic Church.

Okay.

264




Male Thank you.

Dispatcher Thanks. Bye.

Male Bye.

AL X5




WOOD COUNTY SHERIFF'E DEPARTHMENT OFFENGE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

FOLLOW-TUP REPORT
William Winch

-10/16/95 - I had a telephone conversation with Bill Winch. Bill
had contacted me to put on record a couple of things involving Jim

and Tom Vruwink.

winch stated that at an auction approximately three weeks ago in
Wausau, the vruwinks pretty much verbally apused him. They made
ctatements to him, uwer1l kick the fucking shit out of you. You

fucking asshole."

winch stated that these remarks are all in response to the fact
+hat he had petitions at his store for the Weeks in their attempt
to get the Attormey General involved in the investigation of their

daughter’s hit and run accident.

‘winch had questions for me concerning Restraining Orders. 1
ipdicated to him that I did not feel that a Restraining Ordexr would’
be necessary at this time, however, I stated to him that if there
was some type of threat in the future, he should contact us and we

would take further action.

winch stated that he was not concerned about what was happening,
however, he did want a record developed in case that further
problems would develop or these problems persist.

END OF REPORT
10-16~95/DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 951997 J

NARRATIVE: ;

FOLLOW-UP REPORT
pavid Week

11/30/95 — 1 received a telephone call from David Week. pavid
indicated to me that he had a different recollection of the cars
oing by his house on the night of the accident jnvolving his

daughter Deidre.

David indicated to me that he remembered coming out of his house to
feed his dogs. when he came out of his residence, he looked to the
north in the direction of CTH RH. At that time he indicated that
he did see a maxroon car heading south going towards the eventual

accident scene.

A short time later pavid heard what he has described in the past as
a loud crash and the sound which be believes was when his daughter

was being struck.

2 short time later pavid did see two cars come by his house. He
indicated again r+hat the second vehicle coming DY his house was
probably +he same maroon vehicle which he had seen heading south
earlier. He estimated the speed of the cars to be no more than 50

MPH as they drove by his residence.

T include this information within this report for possible use in
further investigation.

END OF REPORT
12~11-95/DGL
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WOOD COUNTY SHERXFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE: ;

FOLLOW-UP REPORT
David Week

12/7/95 - I had telephone conversation with David Week. He

‘indicated to me that he had heard a couple of things from Kim

Rosik.
Kim is the former wife of Jim vruwink.

RKim apparently had told David Week that she had heard that Jim and
Tom Vruwink had been moving vehicles prior to the accident
involving Deidre. She had also heard that Jim Vruwink had left the
vesper area on the Friday night of the accident and had stayed in

a hotel for the weekend in the Appleton area.

I believe both claims have been addressed earlier in the report.
We have documentation of Tom vruwink being at another individual’s
residence on this particular evening and we obviously have Jir
vruwink within the Vesper area as he was spoken to several times
during the course of the investigation and in the days immediately

after Deidre’s accident.

pavid also indicated that a venison processor by the name of
Norbert Stublaski had told him earlier that someone whom he
identified as a Reserve Deputy or a Reserve investigator on the
Wood County Sheriff’s Department had come to his venison processing
area and made the statement that an arrest was eminent in the Weeks
case and that it was only a natter of time before the arrest will

take place.

David seemed quite concerned in that the information Stublaski had
told him was that Jim vruwink was not the individual who was going

+o be arrested.

Norbert gtublaski
421-3713

END OF REPORT
12~11~95/DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: COMPLATNY #!

NARRATIVE:

+

FOLLOW-UP REPORT

T received from Lt Robert T,evendoske a memo on 12/18/95. The memo
was given to Lt Robert DLevendoske from Sheriff Brian Illingworth.

The memo indicated what Brian Illingworth‘s son’'s -~ Christopher
Tllingworth — current address was.

‘The information is as follows:

Christopher Illingworth
1036A Shellview Drive
Apt #105

Wwhitewater, WI

phone: 414-473-7236

I believe at some point in the future S§/A John Rehrauer will be
contacting Christopher regarding some information he had received
regarding the Deidre Wweek investigation.

This information is for his file.

END OF REPORT
12~27-95/DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF’S DEPARTMENT
Report bY: rnvestigator Tom Reichert

Case Name:
week, David M.

g5-10048 patet 12~-22~95

TYPE OF OFFENSE
‘Burglary igysical child ——1
use

]
gsexual Child Abuse

Theft
other S5SeX offense

Ccriminal Damage :
Crimiba- = I

pisorderly conduct welfare Fraud
________F_.__-————-—“—d_"-d—‘—m "
Domestic brugs
e S
Battery annoyinyg Phone %
calls
pomestic Chaptel 51.15

| pomesErr

Miscellaneous.

rraffic

i
DISPOSITIOH .
- .
OQPEN: °© X CIOSED:
Ref DA )
status Classification Soc;al SeIV1ces

Family Center

____d_,___’f_r_)g/._/-_”__,

pate Due
corp counsel
_.,_,_w_______“______,___ﬂ___,J,__*__M_,___F___F___.ﬂ_,_d_dm_“,,_,_ﬂ____,,___d_,_“ﬁf

reviewed by: Norwood
Date:

Follow—-Up Assigned

Prob & parole

other

special tpnstructions:
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Soourred From:

OFFicer Asslgnec
431 REICHERT,
Tnvolvement

THOMAS J

WERK, DAVID M
6913 CTH HH
VESPER

0281A

NO PROPERTY
fracus/P ate T

revt.C 1.37

wooD COUNTY SHERIFE’S QFFICE

Name/ Address / Phone

95~010048-R

Incident Report

Tncident NO Sate & Time RrReporteC Offense: 0281A

95-010048-R 12/22/1995 1:25 TELEPHONE ABUSE - NUISANCE
Occurred Untlli: Tncident Location

6913 CTH HH

2/22/1995 11:05 12/22/1995 11:05

- Current D1sP Disposed ToO Municipallty District

OPEN SIGEL

Disposlition Date Fuveniles Only: TTY Sent? Cancelled:? TTY number
NO NO

Photos? AfFidavit: OptlonaI Date/Time
NO NO [/ 00:00
. Tnvestigating Ccfticer

[
f’r@%mgc%g&,._——#
Born 05/18/1954 MALE
Hgt. 0° o

Wl 54489 | Wgt. 0
Halr E

B (715) 569-4847
TELEPHONE ABUSE — NUI ANCE

es

WHITE
NONHISPC

pty/Value

vICTIM
12{22(1995
Descriptlon Name /comments Make /Mode Stat Serial No.
Description

Reg/Evid/Va ue

Date Printed: 12722/1995 page 1
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Investigator Tom Reichert

COMPLAINT #: 95-10048

NARRATIVE:

. £
on 12-22-95 at about 11:30A I received a telephone call from David
Week. David indicated to me that approximately 20 minutes ago he
had received a series of three annoying phone calls.

Week stated to me that the first phone call occurred at about
11:05A. He said that he answered the telephone and in the
packground of the phone he could hear cars revving up. He
jndicated to me that there was no conversation, nor other noise
within this car and he merely hung the phone up.

The second phone call came a very short time afterwards. puring
the second phone call, Week indicated to me that he had called the
person Who had called him a Wasshole®. On this particular call
there was not any engine noise in the pack and Week described a
mumbled speech coming from the other end of the telephone line.
after calling the individual a name; week stated he hung up-

The third phone call came approximately 15 séconds after the
second. This particular call did not feature any conversation on
the part of the individual contacting Week. Week told me that

there wag merely very heavy hard breathing into the phone. Week

stated that he tjaid into hinm"® and peppered him with both
calling the Week

obscenities and derogatory statements about
residence. after doing SO pavid Week stated he hung up.

Wweek told me that he had also contacted Ccentral State Phone Company
in order to obtain any snformation that had as far as trapping the
line. Central State had told Week that they would be contacting ne
at the Sheriff’s Department with any information that they had.

As of late in +he afternoon of 12-22-95 I have not received any
information from Ccentral State Phone Company -

Upon receipt of information, I will be taking appropriate action
against the people who are giving harassing phone calls to the

pavid Week family.
r. Week'’s wish that any type of action that would be

He seems to be very
(¢ really blame him for

T+ was also M
possible against these people be done.
frustrated at this point in time and I don




WoOoD COURTY SHERIFF’'S DEPARTHMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: investigator Tom Reichert COMPLATHT #: 95-10048

L-

NARRATIVE:
being frustrated with the phone “call situation.

This should remain an open case until it is ascertained as to
whether or not there is any retrievable records from Central State
Phone. I would anticipate that sometime after the first of the
year, we will be able to close this case ohe way or another.

T would also ask that a copy of this report go into the Deidre VWeek
file, case #95-19397.

End of Report.

12-22-95/1mc
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January 4 1 996

Rick Nagel, Manager

Cellulink

4600 West College Avenue, Box 8046
Appleton, Wl 54913-8046

pear Mr Nagef:

Enclosed pleasé find the Subpoena Nuces Tecum for the tefephone records involving
calls place to the David Week residence on 12/22/95.

The telephone number at the Weeks residence would be:
715-569-4847

{ would appreciate having you fax to me the identity of the individual who called the David
week residence al approximately 11:06A on 1 2/22/95.

My fax number at the Wood County Sheriff's Department would be 715-421 -8775.

it is my understanding that this Subpoena DUces Tecum will be the only document
needed for you o release this record. Ifyouare under some other type of understanding,
please let me know immediately. My telephone number is 715-421 -8715.

Thank you for your anticipated cooperation-

Sincerely,

Thomas Reichert, Investigator
Wood County Sheriff's Department




WooD COUNTY SHERIFF'S PEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING! 1nvestigator Tom reichert i COMPLRINT #: 951997

NARRATIVE:

4

Follow—Up Report

on 03-01-96 I Was contacted bY sheriff Brian 11lingworth. He
_ipdicated to me that an individual wished to speak with both him

‘and I concerning the peidre Week caseé.

tn Sheriff 11lingworth’s office it was explained to Rme that an
employee of Consolidated Papers who wishes to remain anonymous had
contacted gheriff I1llingworth. This employee had indicated to him
that David week had contacted consolidated indicating that the
direction of the Deidre Week investigation was leading to a
conclusion that a CPI employee had left Cconsolidated Papers early
and had becone intoxicated and then astyuck Deidre Week.

The employee of consolidated papers then spoke to Sheriff
111ingworth and I on the telephone. He again reiterated that his
office had received the earlier described phone call. The
consolidated employee +hen stated to me that he would then be
calling David Wweek back. 1 asked him tO contact me with any
jnformation +hat he may have following that conversation with David

Week.

Later on 03-01-96 1 received & phone call from the confidential
consolidated employee- pavid Week had contacted him and had told
him that Thomas vruwink and Roger venter were the +wo. suspects. ‘He
further the confidential consolidated employee that Vruwink and
venter had left their jobs early on 03~24-95, became intoxicated
and then struck Deidre Week. It was the confidential Consolidated
employees opinion that Week was indicated that venter and vruwink

were main suspects in this case-

1 had & further discussion with the confidential Consolidated
employee. He went on to tell me that the purpose of the call from
pavid Week was to “pile on' OT ro "make life difficultt for yruwink
and Yenter. He was going to forward the information that he
received to the Personnel pepartment of consolidated papers for

their information.

his report to be merely informational. 1 don’‘t

T would consider t
disclosures made by

believe there i anything new at all in the




WOOD COUNTY SEERIFF’S DEBARTMENT OFFENSE REPORT

RDING: Investigator Tom Reichert . COMPLAINT #: 95-1997

OFFICER RECO

NARRATIVE:

»

pavid Week to consolidated Papers. This is merely a re—hash of
things that we have_previously investigated and cleared.

gnd of Report.

03-06-96/1mc
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WOOD COUNTY SHERIFF'E PEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert

COMPLAINT #1 961997

NARRATIVE:
I
FOLLOW-UP REPORT
3/24/96 — T conducted surveillance at the Port Edwards Cemetery
llage of port Edwards. This is the cemetery

just sutside the Vi
where Deidre Week is puried.

after consultation with Lt Robert 1,evendoske, it was decided that
T would conduct this surveillance at this location in the event
£hat unknown individual/s would come to peidre’s grave ol the
anniversary of her death which was March 24.

1 conducted surveillance at +the cemetery from approximately 43:30P

until 9:00P. puring that course of time, the only individuals I
observed at the grave of Deidre were her parents grenda and pavid
Week.

1 did not have any contact with the Week family at this time. My
iocation was somewhat to the west of where they were and I do not
pelieve they were aware +that I wWas near the grave of thelr

daughter.

END OF REPORT
4-4—967DGL

,4-/(,23
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: robert Levendoske COMPLAINT #1: 95-1997

NARRATIVE:

¢

FOLLOW-UP REPORT
Re: information from Carl and Geraldine gchunke

on 3-30-96 Lt rRobert Levendoske received a call from Dispatch
reference a call they received from previous witnesses in this case
-~ carl and Geraldine Schunke. They advised that felt they had
viewed: the car that they spotted the night of 3/24/95 — the night
that Deidre Week was hit — and they had been looking for a car

gimilar to the one they saw do past their house since that time.

This officer returned a phone call to Carl achunke but was not able
at this time to speak with his wife Geraldine Schunke as she had
went to work; howevery carl relayed the following information:

At approximately 2:30P on 3/30/96, he and his wife Geraldine were
getting gas at Winch’s Oil. At that time a dark-gray vehicle
pulled up into the winch lot and @¢id not get gas, paused there for
a while, and then left.

carl Schunke advised that his wife Geraldine gchunke (Gerl)
mentioned to him that this car looked very similar to the vehicle
she saw go past their house on the night of the accident being

chased by the Yruwink vehicle.

upon coming out of the gas station, she again looked at the vehicle
and exclaimed toO carl that if the tall lights went straight across,
she is sure this was the car.

Upon leaving winch’s lot, they then viewed the car and did see the
tail lights go completely across the back end. At this time she
copied the 1icense plate of the vehicle which was MNA~333. This

comes bhack:
pale F. Wojcik

1111 Baker Street
Wwis Rapids, WI 54494

Explres April 1995
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WOOD COURTY SHERIFF'B DEPARTHENT OFFENSE REPORT

COMPTAINT #: 95~1997

OFFICER RECORDING! Robert r.avendoske

RARRATIVE:

I

on: 1981 Mercury Cougar To—Door

Nejther Carl or Geraldine could advise at this time what type of
gehicle this was. Therefore, it is unknown if the plates are on
the correct vehicle or not although the tail lights seenm to
jndicate it possibly still being on & Cougar.

1+ is possible these plates were OR a different vehicle and this
will have to be checked out.

carl and ceraldine gchunke advised that they then jeft Winch Oil
and were checking on the ponds located across from their residence.
while looking at the water in the ponds, they again viewed this
vehicle traveling north on awetz Road which runs petween CTH C and
cTH HH. They advised that they did see the vehicle cone north on
gwetz, then turn right on CTH HH, and proceed north on CTH HH to
Green Elm Road. At this time the vehicle rurned left on Green Elm
road making it westbound and then the vehicle rurned right OT north
on Arpin-Hansen Road.

at this time the Schunkes Wwere following the vehicle at sonme
distance; approximately one—quarter mile OoXr mMOTe, and decided to
return to their residence and call the Wood County sheriff’s
pepartment. carl advised +hat they felt the vehicle may have
noticed them following it and they did not want to spook it or have
a confrontation. .

carl Schunke advised that his wife Geraldine was actually shaking.
repeating to him over and over that this was +he car she seel the
night of the accident. He advised that she has not had this
reaction since the time of the accident upon viewing othexr cars.

carl Schunke advised that he did not get a good 1look at the car on
the night of the accident as it passed fheir house, but he did get
a better look at the driver which he described as peing somewhat
thin with longel dirty blond hair. BHe advised that when the car
passed them again by the pond on 3-30~96, he jooked at the personl
Sriving the vehicle and felt that the person driving on 3~30-96
looked very similar to the persol driving the cal that passed.their

house a year earlier on the night of the accident.
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WOOD COUNTY SHERIFF'B DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Robert revendoske COMPLAINT #1 §5-1997

NARRATIVE:

i
Both he and Geraldine can only described the vehicle +hat they seen
on 3-30-96 as being:

Mid—-Size Gray Car

carl Schunke advised that he has Do idea as to make OT model and
neither does his wife; however, his wife is almost u100%" sure this
;g the.same type of car that she seen the night of accident. Carl
Schunke advised that he is not as sure as his wife but he did not
get a good jook at the car the night of the accident.

Investigation will continue. Carl and Geraldine Schunke vere

advised not to mention this new development to anyone until there
was a chance to get it thoroughly checked out by law enforcement.
He readily agreed to this and stated that he already advised his

wife not to mention anything while at work.

END OF REPORT
4-1-96 /DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

’

FOLILOW~-UP REPORT

4/18/96 — At 3:30P I had telephone conversation with David Week.

‘pavid indicated to me that earlier in the day he had received an

unidentified phone call. He stated that a male contacted his home
and indicated to him that he was a psychic.

phis “psychic" told week that he "had a vision."

week went on to further describe that this vision included a person
with dark hair and beard. The psychic also emphasized to Week that
it was '"not a young person.”

T asked David if there was further identification made by the
psychic and he told me that he 1eft him with one last comment. The
comment would be: :

wphe person is not the person who you think it is but you are
close.”

after making this comment, the conversation between Wweek and the
alleged psychic ended.

obviously this would fall under the classification 6f "additional
Tnformation® for this investigation. T felt it necessary to
prepare a report on this due to the fact rhat it is our practice to
document the calls we receive from pavid Week concerning any

information on the case.

END OF REPORT
4-19-96/DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Tom Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

FOLLOW-UP REPORT

T had received information from the Week family that Jim Vruwink
and Tracy Salter may have gone to the Appleton area ol the day
immediately after Deidre Week was hit by a hit and run driver on

3/25/95.

I contacted the Holiday Inn in appleton and jearned from Mike Wilke
that there may have been some information on this.

Mike agreed to furnish me with any information that he had in his
records concerning Tracy galter or Jim vruwink being at the Holicday

Inn in Appleton.

7/14/97 ~ I received from Mike Wilke a short note and photocopy of
a registration card that the Holiday Inn uses.

r i1l in~inde these copies in the report.

1+ appears that Tracy galter spent the night of 3/26/95 at the
Holiday Inu in Appleton. She is registered as a single guest in
one room. It is uncertain at this time whether or not there were
others at the hotel with Tracy. additionally, the registration
card lists a silver paurus with no jicense plate as her vehicle.

This will be included for information with this report. 1 request
that this be forwarded to S/A John Rehrauer of the Wis Dept of

Justice for inclusion in his files.

END OF REPORT
7-17-97/DGL
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WooD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Robert rt.evendoske

COMPLAINT #1 95-1997 B

NARRATIVE:
’
FOLLOW-UP INVESTIGATION

7/1/97 ~ This officer spoke with Karl Idsvood, Tnvestigative
producer of Inside Edition Television Program:

Karl Idsvoog
Inside Edition
212-737-3399

Tnside Edition had spoken with the Week family on 6/30/97 and also
had a lengthy jnterview with Janes vruwink.

Karl Idsvood questioned certain aspects of the wWood County
gheriff’s pepartment’s role in the incident and wanted certain

investigation information relative to the case.

These will be discussed briefly as foliows, just for documentation
purposes. '

1. He had concern over inconsistencies in Jim Vruwink’s
statement that he had given over the phone to Idsvood and
then on the taped jnterviev. This basically concerned

the Laurie Griffith situation where Jim Vryuwink had
initially told jaw officers and Channel 9 News that he
had seen Laurie exit the house to comeé to the aid of
Deidre. gubsequent interviews showed that was not true
and we believe that was done to perhaps make himself look
petter and explain why he chose to chase after the
striker as appose to help Deidre.

2. Idsvoog questioned why we did not analyze the radiator
fluid allegedly from the scene of the crime to Jim
vruwink’s house. He wWas advised that was not relevant to

the case.

3. Idsvooy questioned why he was receiving reports from both
r,aurie Griffith and the Loonstras: rhat they were not
interviewed in a timely manner by the Wood County

sheriff’s pepartment +o this case.

Alse
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Robert Levendoske

COMPLAINT #: 95-198%7

NARRATIVE:

s
4. Idsvoog wanted to know when the bike was taken to the
Crime Lab. e was advised that I would not discuss
chronological aspects of the case.

5. Idsvoog questioned ip essence why Wwe were believing
vruwink and not the volume of evidence supplied by the
witnesses contradicting his story. He was advised that

we are aware of a number of contradiction throughout the
full case but we are aware of far more information than
he is as to information supporting vruwink’s statement.

6. Idsvorg questioned why we never subpoenaed the full "raw"
tape from Cchannel 9 of the vruwink interview.

7. Felt that it was extremely important that Jim Vruwink
advised him that he yolunteered for a polygraph as
opposed to us approaching vruwink initially and him

agreeing to +rhe pcolygraph. That infermation was brought
forth because oi the news avticle indicating that Vruwink
passed the test and ther=fore did not conre under public

records denial.

8. Most of Idsvoog guestions were met with refusal to
discuss because of the ongoing investigation. Howevel,
certain aspects were responded to because of the obvious

incorrect nature of it and felt to maintain integrity of
the Sheriff’s pepartment they needed a response.

1t was felt that this was a "no-win" situation for the department..
This particular tabloid type of journalism will decide what will
zell on national TV and will make their program meet their needs

irrelevant of the facts of the case.

The initial feeling that this officer got in the direction that the
{t Jim Vruwink against other witnesses in

program is taking is to pi :
the area and draw out the inconsistencies in some of the witness

statements and question why in fact this man is not being arrested.

#nd of Report.
p7-02-97/1lme
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHMENT OFFENSE REPORD’.‘

OFFICER RECORDING: Robert Levendoske LEQMPLAINT #: 95-1997

HARRATIVE:

e

FOLLOW-UP REPORT

1. Question on Cellular Phone:

As part of a followup investigation, this officer was
questioned by:

Carl Idsvoog
Tnvestigative producer
Tnside Edition

carl Idsvoog was questioning whether or not the Wood County
Sheriff’s Department obtained any cellulaxr phone records from
James Vruwink pertinent to the time of accident.

This officer checked with James vruwink as it was not believed

the cellular phone nlayed any part in the investigation.

James Vriuwink sdvised he did not have a cellular phone
available to him at the time of the accident but purchased one
what he thought was & few weeks after the date of accident =

'3/24/9
He advised we could contact y.g. Cellular to verify this
information.

2. 7/1/97 — This officer spoke with two representatives of United

gtates Cellular at 4230 8th atreet South, phone 424-0400. I
questioned them oL the phone of James vruwink as James had
stated the phone was 1isted under nphomas Vyuwink! and the
sumber in question would be 715-421-9321. :

The records jndicated that the phone was not activated until

March 1995. Fuxrther information received from a gecond person
_ jane at U.S. Cellular = indicated that the phone was not

activated until 3/29/95-

S
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HWOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFRLCER RECORDING: Robert r.evendoske

COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

’

rFurther guestioning of her as to i
James Vruwink would have access th
that number at that time pr
of negative. They indica
3/29/95 and that is when he

This corresponds with James vr
a cellular phone after the acci

him during the accident.

END OF REPORT
7-2~97 /DGL
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SHERIFE’S
DEPARTMENT

)0C
WISCONSIN Bian Hingworth

SHERIFE

July 3, 1997

Karl Idsvoog, Investigative Producer
Inside Edition

402 E 76th Street
New York, NY 10021

Dear Mr Idsvoog:

In order to insure that all investigative areas will be covered in our investigation in the hit
and run accident involving Deidre Week, [ am hereby requesting copies of al video
foolage that Inside Edition has in their possession that relate to the interviews of family
members, witnesses, and any other people interviewed during the Course of your
investigative reporting on the incident.

[ am also requesting copies of any written notes or any other records that Inside Edition
i in pnssession of relating to the Deidre Week accident.

If there is a cost involved in copying such material, please notify the Wood County
Sheriff's Department in advance.

If this request cannot be complied with, [ would appreciate a response with an
explanation from Inside Edition as to the reasons why. ' ‘

Thank you for your anticipated cooperation in this matter.

Sincerely,

Robert Levendoske, Lieutenant
Wood County Sheriff's Department

RIS

e

400 Market Street « PO.BOX 8095 + Wisconsin Rapids, Wisconsin 54495-8095 * Telephone (718 421-8700 * Facsimile (715) 421-8775 )
City Hall Piaza * 630 $auih Centeal Avenue, Suite 220 ¢ NMarshfield, Wisconsin 54449-4196 + Telephone (715) 384-5345 « Focsimile (715) 389-2624

,——-/'“—s/"-‘



July 16, 1997

Lt. Robert Levendoske

Wood County Sheriff's Department
400 Market Street

Wisconsin Rapids, Wisconsin 54495

Dear Lt. Levendoske:

[ am in receipt of your letter, dated July 3, 1997, addressed to Karl ldsvoog of Inside
Edition. We regret that we are not in a position o comply with your request regarding
the accident involving Deidre Week. inside Edition’s policy is not to provide transcripts,
tapes, or any other unpublished information to third parties.

Qipneealy, -
- ’/
R/

Counsel

cc: Karl ldsvoog

2
715

402 East 76th Srest . New York, New York 10021 . (212} 737-3399 . FAX (212) 7374983
P W -~



{OOD COUNTY BEERIFF'S DEPARTHENT OFPENSE REPORT

COMPLAINT #i 95-1997

OFFICER RECORDING: Tom Raichert

NARRATIVE: ,

FOLLOW—-UP REPORT
Roger venter

g/1/95 — I met with Roger Yenter at nis home in Custer, WI. The
“reason for this meeting was an earlier conversation that I had with

Brenda and pavid Week.

puring my conversation with them, it appeared that Yenter may have
iven them some different information than what he had given to the
Wwood County sheriff’s Department. My purpose in meeting with Rogex
wag to reconcile these +wo accounts.

venter told me that he has sold the vehicle that he was driving the
night-of the Deidre Week accident. This was a 1992 Pontiac Grand

Am, gray in color. This vehicle was kept for about two months
after the accident and then was sold. He indicated to me that it

was sold to:

Stephanie Bates
wisconsin Rapids
423-0998

T believe that gtephanie does 1ive on Daly Avenue.
T will probably conduct a recheck of this vehicle with Stephanie.

venter also told me that he had left JoJo’s Bar with Tom vruwink at
5:15 to 5:30 on the evening of the accident. This is congistent

with his earlier statement.

He then told me that he and Tom yruwink drove in Tom’s silver 01ds
cutlass to Jim’s house. This silver Olds Cutlass was later sold by
Jim to an individual in Wausau the very same evening that Deidre

had heen struck.

At Jim Vruwink’s home venter told me t£hat he then picked up the
pontiac Grand Am which he had cone to get that evening and drove
with Tom Vruwink to the Eugene Feltz residence. Yenter stated to
me that they met Eugene Feltz on the way to his home. This is
again consistent with everything that Fugene Feltz did tell me and

A_4
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

t OFFICER RECORDING: Inv. Thomas Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

/
’

Follow~Up Report

on 09-15-97 I received a telephone call from Brenda Week. Brenda
_jpdicated to me that the previous day being Sunday 09-14-97 she had
"peen to the cemetery west of port Edwards where her daughter Deidre
Wweek was buried. She told me that she was approached by a young

man who identified himself as

w was about a 11 to 12 year old boy. He
stated to Brenda th& had information as to who hit Deidre.
prenda asked how he had gotten this information and he indicated to

her that he "just heard about it."

Brendé +old me that

; ad told Brenda that Jim vruwink or Tom Vruwink or Doug

vruwink was the individual who was responsible for hitting Deidre.
gweet did not or could not elaborate on why one of these
individuals was responsible for the death.

B.1so said that he was told that Sheriff Brian Illingworth is
covering up for the vruwinks and that this is general knowledge in

t+he Nekoosa area.

also stated that he believes the vruwinks have been coming to
Deidre’s grave site however this has not been substantiated.

ooked at from its
8 was “kind of a
ly need further

This information is obviously needs to be

source. According to Brenda Week,
know it all." His comments do, however, p
follow-up by John Rehrauer and myself.

I will be forwarding this to John Rehrauer at the Wisconsin

Department of Justice for his review and I am certain we will

follow-up on it in tandem.
End of Report.

09-16-97/1mc
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WOOD COUNTY SHERIFF'S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

COMPLAINT #: 95-1997

OFFICER RECORDING: Tom Reichert

NARRATIVE: ;
FOLLOW-UP REPORT

10/29/97 - I was contacted via telephone by Wendy Vruwink.
previous to this call, S/A rRehrauer and I were approached by
Wendy ‘s husband Tom vruwink and spoken to about alleged contact

with Wendy.

Wendy:stﬁted that she «did not {sant either Rehrauer or myself to

contact anymore regarding the Jim Vruwink/Tom Vruwink connection to

the Deidre Week case. She indicated that Tom Vruwink was making

1ife very hard for her and was in fact accusing her of being a
vaccomplice" of mine.

Wwendy went on to state un11lingworth talks to those quys about stuff
with this case all the time."

Regarding this comment, she was referring to sheriff Brian
Ti1lingworth and *these guyst was meant to be Tom and Jim Vruwink.

1t was apparent by talking with Wency Vruwink that she was indeed
somewhat concerned and scared about talking to me about this
situation. I indicated that if her situation would change, she
should re-establish contact even i1f she did not have something of

terrific relevance to offer.

Wendy indicated to me "I don‘t know what else I can tell you."
This was regarding any information she may have concerning the

case.

It would appear to me at least in the near future that Wendy
vruwink will not have any information to offer regarding the Jim
Vruwink/Tom Vruwink connection to the Deidre Week case.

END OF REPORT
11~18~97/DGL
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HOOD COUNTY SHERIFF’S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Thomas Reichert COMPLAINT #1 95-1997

NARRATIVE:

FOLLOW~UP REPORT

2/23/98 — At 11:00A, I met with Wendy vruwink in my office at the
Wood County Sheriff’s Department on an unrelated matter. We
discussed some aspects of the Deidre Week case and certain
occurrences that have recently come up within the Vruwink family.

wendy Vruwink also shared some concerns that she has over the Week
investigation.

1/17/98 —~ Wendy Vruwink and Thomas Vruwink, currently separated and
in the process of divorce, were having some type of an arqument or
disagreement concerning their marriage. At some point in this
disagreement, the topic turned to the Deidre Week case and the fact
that the Vruwinks have been questioned concerning it.

wendy Vruwink stated that Thomas vruwink became very agitated when
wendy questioned him concerning he or his brothers' invelvement in
the case. At one point Wendy questioned him concerning the use of
a cell phone either during or immediately after the accident, Tom
responded to her "You mean the night that Jimmy hit that girl."

Wwendy stated when this statemenﬁ, Tom somewhat "exploded." Once he
realized what he had said, he jmmediately stated to Wendy that he
did not mean what he had said and he characterized what he had

blurted out in effect as a nistake.

I+ seems the discussion of this cell phone and the accident.is a
very "sore point" in the Vruwink marriage. Wendy has qugstloned
Tom's involvement in the case and has received a variety  of

responses. Once is simply no response.

There are times when Wendy st
concerning events in the case and he simply will say nothing to her
about it. There are other times when they discuss it where Tom
becomes very agitated and blames the Investigators on the case and
Ss/A Rehrauer for the problems that he and his brother Jim Vruwink
have experienced with the investigation.

END OF REPCRT

3-9-98 /DGL
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WOOD COUNTY SHERIFF‘S DEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDINGt Thomas Reichert COMPYAINT #: 95-1997

NARRATIVE:

2

FOLLOW~UP REPORT

3/31/98 — 1:30P: I met with Wendy Vruwink in my office at the Wood
county Sheriff’s Department. She related to me a number of facts
“concerning the Deidre Week Case. These facts were somewhat related
to personal problems that she is having with Jim and Tom Vruwink.

wendy :stated that she had a conversation sometime in January 1998
with an individual named Charles Moede who supposedly lives in Port
Edwards, WI. He was also once an employee with Jim and Tom Vruwink

at 7.J."s Auto.

Charlie told Wendy that he had a conversation with Lonnie
Grosskreutz who is another enployee of T.J.’s Auto. During this
conversation which occurred at a bar, the subject of the Deldre

Week accident came up.
 According to Wendy, the following conversation took place:g

(I would add that this ig somewhat of a paraphrase of the
conversation as Wendy did not know the exact words each person

said.)

Charles Moede: "It was Tom who hit the little gi?l, wasn’t it?®

Lonnie Grosskreutz: "No."

When Lonnie responded "No®" to this, he kind of shook his head and
allegedly left Charles Moede believing there was more information.

Charles Moede: "Was it Jimmie then?"

s

Lonnie Grosskreutz: No response; simply shrugged his shoulders.

More repeated questions from charles Moede to Lonnie Grosskreutaz:
concerning whether or not Jim vruwink was the person who had struck
Deidre Week went unanswered.

The guestions were also undenied. By th@s I mean Lonnie
Grosskreutz neither declined or affirmed that Jim Vruwink may have

PAGE 1 SIGNATURE: ‘lal
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WOOD COUNTY SHERIFF’S NEPARTMENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Thomas Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATLIVE:

LS

hit Deidre Week.

charles Moede also indicated that he believed that Jim Vruwink may
have had a cell phone when the accident took place. This again is
in contradiction to some of the investigation that S/A Rehrauer and

T have conducted.

wendy also told me of a conversation she had with Roger Yenter. In
+his conversation Yenter told Wwendy that he had heard an ambulance
on the night Deidre was hit. This apparently is in conflict with
other stories that Yenter has told wherein he indicated that he did
not know about the accident until the following day.

when I questioned Wendy as to whether or not he associated that
ambulance with the accident, she told me that he had indicated that
he did associate the two and +hat he knew that ambulance was for

Deidre Week.

T would ask that this report be reviewed by S/A Rehrauer.

Following this, we will meet with him and we will discuss what
appropriate followup should take place.

END OF REPORT
4~2~98/DGL
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WOQD COUNTY SHERIFF'’S DEPARTHENT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDIMNG: Thomas Reichert COMPLAINT #: 95-1997

NARRATIVE: 4
FOLLOW-UP REPORT

.3/26/98 - I had received a telephone message that a Jerry Leggett
wanted me to contact him regarding the Deidre Week case.

I made contact with Jerry Leggett and spoke with him for
approximately twenty minutes concerning information.

Jerry K told me that he had purchased a vehicle from one of the
vruwink brothers at T.J.’s Auto. This would have been a Ford Truck
F—150 Four—-Wheel Drive.

Jerry.Leggeﬁt went on to tell me that the day after he bought the
vehicle, it would not start. He had the vehicle repaired and it

then broke down a second tine.

At this point Jerry Leggett stated that he took the vehicle to
another auto dealership due to the fact that the Vruwinks were
becoming hostile with him concerning repairing this car.

e took the vehicle to Steven’s Auto. Steven told Jerry Leggett
that this was approximately the third vehicle that he had inspected
from T.J.'s Auto. He stated that all of these vehicle had very
similar odometer readings, tending to make him believe that the
vruwinks were possibly setting the odometers to a certain mileage.

He also told Jerry Leggett that he beljeves the truck he had was
probably submerged in a lake or water for a period of time prior to
being reconditioned and put out onto the road.

Jerry Leggett felt that there was a possibility that this truck
could have been the vehicle that had hit Deidre Week and the truck

was then hid in a lake or pond.

I informed Jerry Leggett that all evidence and indication we have
concerning the case showed it was not a truck but rather a
passenger vehicle. '

Jerry Leggett went on to tell me other stories about T.J.’s Auto.
At one point Jerry Leggett was dating a woman wvho was in uniform

PAGE 1 SIGHATURE “




WOOD COUNTY SHERIFF'S DEP

BRITHENT OFFENSE REPORT

R RECORDING! COMPLAINT #: 98-

NARRATIVE: \

and worked for the Adams County sheriff’s pepartment. He stated
this woman came with him one day when he took the gyehicle out to
o.J./s Auto.

Jerry Leggett stated that when Jim yruwink sav +his woman, he
wfreaked out."

e hollered at Jerry Leggett "IS this a setup?” «pid Reichert and
rehrauer send her?"

when Jerry Leggett explained to him that this was merely his
girlfriend and she had rode along with him, Jim vruwink then stated
to Jerry Leggett, nrhey were 1looking at me in the Deldre case."

jerry Leggett told me that he pought the truck in 1996 and sold it
chortly after. He stated +hat he was somewhat surprised by both
the condition of the vehicle and the reaction that Jim vruwink

Iy

displayed to him when his glrlfriend accompanied him to the garade:

T do not pelieve that the truck described in this report was
involved in +he accident. 1 document this merely for +he fact that
Jerry Leggett called in and the unusual behavioT displayed bY Jim

yruwink.

END OF REPORT
4-2-98/DGL
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LAKELAND INVESTIGATION

TAX D 390-24~4857

HIAWATHA #12
ARBOR VITAE, WISCONSIN 54568
(715) 956-5305

April 24, 1995

)

In the early afternoon on the above date 1 talked to James Vruwink
at his home at 7656 County HH, Vesper, WI After knocking on the
door I explained to James Vruwink who I was, who I was working for
and who we represented, He stated he had a couple of things to do
and he started looking in drawers and cupboards in the kitchen and
then he would go into another room for a short time and again would
start going through drawers and cupboards in the kitchen. I asked
him after awhile what he was looking for and he said a checkbook.

I could see a checkbook from the doorway in the kitchen whefe I was
standing on the refrigerator but he said that was hgs personal check
book and he was looking for his business checkbook. He then walked
past me and started out the back door, I asked him if he was going
to town when he saw the car strike the girl on the bike and he said
yes. I asked him if he could describe the car for me and he stated
it was a general motors car and it was dark color. I asked him if
he chased it far and he stated he chased it past his home. I also
asked him if he ever got to town and he stated his hired guy went
to town for him. At this time his brother Ron came over by :us asked
James who I was and Ron heard 1 was a private idnvestigator he started
cussing, using the F word, and kept it up for five or ten minutes.
Everybody is acusing them of Killing the girl Cops, People at Paper
Mill, Vesper and they are going to sue all of us. ihey put up $500.00
reward and $300.00 for an Attorney. When he said ﬁ?is I asked if

they had hired an Attorney and he said yes and I asked the name and

he said Leon Schmidt of Wisc. Rapids. I told him I would not talk

to them anymore. He had also said I should talk to the guy across

the street, he is accusing them too. I told him I would.

im0l QI



WOOD COUNTY SHERIFF‘S DEPARTHMERT OFFENSE REPORT

OFFICER RECORDING: Lt. Levendoske COMPLAINT #£: 95-1997

NARRATIVE: 3
Follow~Up Report

FOLLOW-UP INFORMATION FROM LONNIE GROSSKREUTZ:

After reviewing the case it was decided to attempt contact with:

Lonnie F. Grosskreutz
DOB: 05—06-68

2624 Sherry-Sigel Road
Rudolph, WI

to see if he had any further information to shed on the peidre Week

incident.

on 3~14-01 this officer had contact with Lonnie Grosskreutz.
crosskreutz advised he had no further information on the incident
that he stands by any information he gave in prior interviews to
either the Department of Justice of the Wood County Sheriff’s
Department and has no further kxnowledge of the incident.

Based on Grosskreutz’s response and lack of credible information to
+he contrary, the contact was terninated.

ILonnie Grosskreutz works at Car Quest of Wisconsin Rapids - West,
423-3300.

END OF REPORT.

03~19-01/1lmc
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3. Activity 5. Date of Activily

Follow up Interview/Lorrie A. Griffith

09/06/95

8.

HNAME: Lorrie Ann Griffith

DATE OF BIRTH: 05/04/68
6794 County Trunk HH, Vesper, WI

ADDRESS:
TELEPHONE NUMBER: (715) 569-3879
EMPLOYMENT : Georgla Pacific, Nekoosa, WI,

employed there for past 13 months
works on a swing shift

Oon September 6, 1995, at 11:08 a.m., S/A John M. Rehrauer and Inv.
Thomas Relchert of the Wood County Sheriff's Department met with
and interviewed LORRIE ANN GRIFFITH at her residence, 6794 County
Trunk HH, Vesper, WI. The purpose of this interview was to review
information GRIFFITH had previously provided to the Wood County
Sherlff's Department regarding her observations .on the night of
DEIDRE WEEK's death on March 24, 1995, and to review a statement as
she provided to DAVID and BRENDA WEEK. It should be noted GRIFFITH
home is located on County Trunk HH where DEIDRE WEEK's body was
discovered in the front yvard after a hit and run accident.

LORRIE GRIFFITH was asked to review a 2-page handwritten statement
signed by her and dated 08/16/95, which was received by the
Wisconsin Department of Justice through DAVID and BRENDA WEEK. MS.
GRIFFITH was asked to verify whether this statement was one that
she had prepared. After reviewing this statement she did verify
that the statement had been prepared by her and the information

contained within was accurate.

S/A Rehrauer then asked MS. GRIFFITH whether anyone had asked her
to prepare the statement she reviewed. She stated that BRENDA WEEK
had contacted her and told her that she needed a statement as to
her (GRIFFITH's) recollection involving the hit and run accildent
involving DEIDRE M. WEEK. She said that BRENDA WEEK only asked her
to write down what she recalled about what occurred on the night of
the accident to the best of her recollection. She récalled that
after she prepared this statement, she dropped it off, with her

mother, at the WEEK residence, possibly on the day the WEEK's were
leaving to go to Madison, WI to meet with Attorney General Doyle.

MS. GRIFFITH went on to state that on 03/25/35 she had contact with
the Wood County Sheriff's Department and provided information to an

!

T ol
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ﬂﬁhn M. Rehrauer
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observation on 03/24/95. She said that she
bout her observations on 03/24/95 until she
involving statements made by JAMES
tioned that he had turned into her
ight of the incident and beeped his

She saild that this did not occur
she stated she eventually provided
sheriff's Department and the WEEK
1lection of what she heard and saw

{n conflict with JAMES VRUWINK's
y done after observing DEIDRE

officer regaxrding her
didn't think anything a
gsaw a news article on TV-9

VRUWINK in which VRUWINK men
(GRIFFITH's) driveway on the n
horn in an attempt to alert her.
and was very adamant about 1t.

information to the Wood County
family which reflected her reco
on 03/24/95. She said this was
statements as to what he had allegedl
WEEK's body in the ditch near her home.

+he handwritten statement that MS.

GRIFFITH had prepared in regard to her observations on 03/24/95.
The following details information which was not contained within
her statement or needed clarification based on information provided
to law enforcement. she was questlioned as to who was at her
residence on the night of the hit and run accident. She stated no
one as she lived alone, excepting for her minor child. She said at
the time she made the observations ner daughter was at her mother's
house. She recalled that just prior to making the observatlons she
made she had dropped her daughter off at her mother's to stay
overnight as she was working the 10:00 p.m. to 6:00 a.m. shift at

~ Georgla Pacific. 'She recalled that she arrived back home after
dropping off hexr daughter at about 6:23 p.m. She stated that after
being home for approximately 5 minutes she called a personal
friend, MELODIE STEEN, who iives in Nekoosa, WI.

was talking on the phone and

S/A Rehrauer then reviewed

MS. GRIFFITH did state that while she
looking out the sliding glass window, which overlooks the deck on

her house, she heard a thud from the south side of the family xroom
wall. She stated that she initially thought something had hit her
house. She recalled that when she heard the sound she looked out
the window on the south side of the family room and saw nothing.
she stated that she then walked into the play room and looked out
the window, which would be facing west overlooking County Trunk HH.
she indicated +that when she looked out she saw nothing, " no
vehicles, or people. ©5he also commented at this time that she was
able to walk around the house freely as she was talking to her

friend on a cordless phone.

S/A Rehrauer asked MS. GRIFFITH to compare the thud sound to
something that she had heard before. She stated that it was like
something hitting a deer. Sshe did state that when she heard the
thud she heard no tires squeal or gravel noises from tires. She
also commented that while she was talking to MS. STEEN on the
telephone she did not have a t.v. or radlo on. ©5he did state that
the doors and windows to her residence were closed.

rd +the thud .-sound, her

MS. GRIFFITH stated that after she hea
1d have driven into the

attention was focused and i1f someone wou

&
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with her mother. She gaid her mo

. could recall seeingd at

" then stated that DEIDRE WEEK '

5A-8438
9/06/95

driveway after it, she would have noticed 1t. she again re-
2ffirmed her prior statement that she did not see a vehicle pull
{nto her driveway after the thud sound nor did she hear a horn
honking. She commented that on 03/24/95 she had plastic over the
family 1OOmM window, which was clear, and recalled having the

curtains down {n the play room.

MS. GRIFFITH went on to state that while she was having a
conversation with MS5. gTEEN and after the thud, she recelved a
telephone call from her mother, MARY SCHULTZ. She stated that she

has two-party calling and put MS. STEEN on hold while she spoke
+her told her that DARRELL LNU

f her mother’s who i1ives on Arpin/Sherry Road, had called
d heard on & scanner that a body was in
the ditch by MS. GRIFFITH'S home. She otated that while she was
receiving this information from her mother, she heard an ambulance
and also saw a van pull up in £ront of her home. She stated that
the wvan, which was described as hlue/silver, wexre the First
Responders. che indicated that from her observations the First
Responders Wer their 30s8. She said that
after she made these observations she advised MELODIE STEEN whatl
she had observed and discontinued her trelephone call with MS. STEEN

and her mother.

a friend o
her and told her t+hat he ha

MS. GRIFFITH stated that after noticing that the ‘ambulance and van
g the side of her house

were outside of her house, she walked alon

to see where DEIDRE WEEK'S body was. she stated that she observed
RANDY BERKHOLTZ and BERKHOLTZ 'S daughter's poyfriend near DEIDRE
WEEK. She stated that she did have a conversation with RANDY
BERKHOLTZ and asked what he had seen. she stated RANDY BERKHOLTZ
told her he had seen nothing. S$She did say that when she told RANDY

BERKHOLTZ that she had heard something prior to the ambulance,
BERKHOLTZ stated that he had also- ' '

or then asked MS. GRIFFITH if she could recall which
he First Respondexr

vehicle arrived at the accldent scene first, T
She astated she believed both vehicles

vehicle oOT the ambulance.
arrived at the same time. ghe said the only other vehicle that she
the accident scene was a van which was

the roadway, facing south, just on the
+'s wvehicle. ghe was unable to
£ the vehicle, OT

s/A Rehrau

parked on the west slde of
other side of the First Responde
provide any {nformation as to the color, make ©

when it got to the accldent scene.

Ag part of this interview §/A Rehrauel asked MS5. GRIFFITH *toO
accompany him and Inv. reichert outside her residence toO show S/A
Rehrauer where she recalled DEIDRE WEEK's body was laying on
03/24/95. After walking out +o the front yard on the east side of
county Trunk HH, she pointed out a stake by & cross marker Was

where she recalled some blood being from DEIDRE WEEK'S head. She
s head was neaxr this stake and was

pointed south with her feet facing in a northwesterly direction.

Pang 3 of 5 pages
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she recalled that when she saw DEIDRE WEEK, she was lying on her

back and it appeared that she had a part of her skull lifted or
migsing. She stated that she watched the EMTS work on DEIDRE WEEK
+hen left the scene and went back into her

for 5 to 10 minutes,
home as she was somewhat overwhelmed by the sight. she said that

when she went back into her residence she velieved that DEIDRE WEEK
was not breathing.

MS. GRIFFITH sald when she went back into her residence the
helicopter had not arrived to transport DEIDRE WEEK. She stated
after going back into her housé she called her mother to advise her
of what happened. She also commented that she called her company,
who was gupposed to be coming out, and told them nott to come
because of the accldent as they would not be able to get near heT
home. ., She also mentioned that she called Channel 7 and advised
them of the hit and run accldent involving DEIDRE WEEK.

fter she went pack into her house she
icular traffic, both before
port DEIDRE WEEK.

MS. GRIFFITH did atate that a
did notice that there was @ 1ot of veh
and after the helicopter came to trans

S /A Rehrauern then asked MS. GRIFFITH 1f she ever saw DEIDRE WEEK'S
bicycle when she was outgide of her residence on 3/24/95. She
stated that initially when she went outside. she did not notice a
picycle. She sald that after peing outside for awhile she recalled
someone making a comment, "who moved the picycle". She stated
after this comment was made she observed a bicycle on the top side
of the east side of the ditch, facing west. che was unable to
provide any specific information as to the position of the bicycle,
whether the front or back of the bike was closest to the Toadway.
Based on the location she pointed out, S/A Rehrauer was able to

determine that the approximate location of the biOYClQ‘ﬁﬁ333 paces

north of the center of MS. GRIFFITH'S driveway. (It should be

noted that 1 pace equals approximately 2.6 feet.)

d MS. GRIFFITH whether she recalled anything
rived at her residence after ledving
She stated that she could Tecall

seelng the BERKHOLTZ 's leaving for a walk. She also commented that
while she was walking to her residence she heard cars racing. She
stated that she didn't look ta see who was racing but mentioned she
was somewhat aggravated by it. she stated that it was not Uncommon
for vehicles to pe racing in the area and mentioned that it

happened on a regular basis.

s/A Rehrauer also aske
else which occurred when she ar
her mothers at about 6:20 p.m.

MS. GRIFFITH also recalled at this point in the interview that she
did have a conversation with RANDY BERKHOLTZ about whether anyone
had contacted DEIDRE WEEK's parents about the accident. She sald

+that BERIKHOLTZ told her the father had been at +he scene and had
left to contact his wif

e who was in Wausau, WIL.

Page 4 of 5 pages
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CRIFFITH did state that since fthe accident she has been
harassed by JAMES VRUWINK. She stated this harassment included
although she was not sure,

possibly him driving into her driveway,
peing "“flipped of£* by VRUWINK and his girlfriend, and VRUWINK
she said that she has not acknowledged this

riding her bumper.
harassment put it has continued.

S/A Rehrauer asked MS. GRIFFITH not to
ation provided by
The interview was

1n concluding the interview,
discuss this particular interview or the inform

her with anyone. she stated that she would not.
concluded at 12:00 noon.

erenced statement (SEE EXHIBIT SECTION)>

For a copy of the ref

JMR : dmk : Week3690
09/12/95
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 SA-8438
09/06/95

ROBERT LOONSTRA stated about 5 Or 10 minutes later he observed two

vehicles travelling north on County Trunk HH enter JAMES VRUWINK's
driveway. He sald possibly one of these vehlcles was a blue Dodge
omni, however, he was not sure. He was unable to say who <the
drivers of either of the vehicles were. He was also unable to say

how many occupants were in each vehicle.

did state after making the above ohservations of
the two cars entered VRUWINKS driveway, he went t+o the basement to
ride his exercise bike. He recalled after being downstairs and
riding his bike for awhile, his wife came down and told him that
she had received a call from MARY SCHULTZ who had mentioned that a
girl had been hit on a bike on County ¢runk HH. Based on &
conversation with his wife, MARJORIE, he estimated that it wes
about 6:45 p.m. when he learned about this.

ROBERT LOONSTRA

MARJORIE LOONSTRA stated sometime after dark she observed two
vehicles Ileave JAMES VRUWINK'S driveway and accelerate quickly,
porthbound on County fTrunk HH. when questioned about when this
happened she was unable to saY., other than it was prior to the

pelice bringing JAMES VRUWINK home.

s/A Rehrauer did question MARJORIE LOONSTRA as +o who the drivers
of the above vehilicles were. she sald t+hat she did not know. She

was unable toO provide any specific information :as to the make or

model of eithexr carl.

ROBERT LOONSTRA did state that he and his wife observed a medical
helicopter which picked up DEIDRE WEEK. He said after he saw it,
he went back and sat in his easy chair by the south window. He
recalled while there he saw a squad car pull into JAMES VRUWINK's
driveway and did observe JAMES VRUWINK get out of it. He sald
after the squad car left VRUWINKS, it travelled north, he observed
a flat bed truck leave YRUWINKs and go south on County Trunk HH.

He stated about 10 to 15 minutes later he observed the flat bed
+ruck return to VRUWINKs. He said at this time the flat bed truck
had a car on it. He was unable to provide any specific information
as to who the driver of the flat bed truck was or the type.of

vehicle which was on the truck.

rmation provided by ROBERT LOONSTRA

1t should be noted that the info
MARJORIE LOOQNSTRA, who

about the flat bed truck was corroborated by
also stated she observed the same activity.

od MARJORIE LOONSTRA if she observed anything
other than what was discussed within this interview OF her
statement. she stated she had not. She mentioned that when her
husband was riding his exerclise bike she was watching tphe Filrst
Edition" on television and knitting in the 1ivingroom. She stated
this was part of her daily routine. She also commented while she
was knitting and watching t.v. on 03/24/95, she saw, OT heard

nothing outside of what was reported.

s/A Rehrauer then ask

Page 3 of 4 pages
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Both ROBERT and MARJORIE LOONSTRA did state during the course of
the interview that they felt they were being harassed by JAMES
YRUWINK and attributed this haragsment to information they had
provided to the police and the WEEK family. when asked to describe
what type of harassment was occurring, they said that VRUWINK and
his brother, as well as VRUWINK'S girlfriend, just stare at them.
They stated it had got to the point where MRS. LOONSTRA felt
threatened. She did state just recently, within the past month,
things had been getting better. They both stated that they had not
acknowledged this harassment. They were advised by S/A Rehrauer

not to.

The interview with ROBERT and MARJORIE LOONSTRA was concliuded at

2:55 p.m.

(For a copY of the referenced statements, SEBE EXHIBIT SECTION.)

JMR:dmk:Week3691
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09/06/95

cathle austin

/72

6477 West Ryland Avenue, yesper, WI

vesper, WI

R EMPLOYMENT: winch's Mini Mart

on Wednesday, geptenber 6,

and Inv. Thomas rReichert of the
1th and interviewed CATH

Ryland Avenue, vesper, WI.

revie

County Sheri

ment regarding her obse
It should be noted AUSTIN was a witness

state

W j{nformation AUSTIN

death on March 24, 1995.

Wwho observed DEIDRE WEEK at Winch'

PDEIDRE prior +o her death.

Initi

statement consisting of 2-pages,
which was dated 08/15/95 and was signed by C

document had been turned over
DAVID WEEK after meeting with Attorney

che stated thig was & document she had

one,
This
Justil
Gener
prepa
prior
the s

s /A Rehrauel guestione

wnat
asked

down everyt
was made To wWI

ally S/A Rehrauer

ce by BRENDA and
al James Doyle.
r

1995,

had

ff's pepartment and
rvations on the night of DEIDRE WEEK'S

ed for the WEEK family, baged on &8 *¥

to it belng taken douwn to
tatement TO BRENDA WEEK.

to write in the statement.
te the statement, she was told to write

py DAVID WEEK to wri.

hing that happened -
ite the statement

at 3:20 p-m.., s/A John M. Rehrauer
Wwood County sheriff's Department

IE AUSTIN at her residence, 6477 West
The purpose of this interview was to

previously provided to the Wood
BRENDA and DAVID WEEK by written

s Mini Mart and she waited on

asked CATHIE AUSTIN to reyview a handwritten

with both sides being filled on
ATHIE AUSTIN.

to the Wisconsin Department of’

equest by DAVID WEEK just
Madison, WI. She recalled giving

d CATHIE AUSTIN as +o whether she was told

She commented +hat when she was

she stated that at the the request

she had told DAVID WEEK that she
She then commented  that it was

did not have & very good memory-
for hexr to remember what ghe had for 1unch the other day, let

hard
alone

s/A Rehraue
within the statemen

try an

She gtated that it was. 5
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of the information contalned within her statement. The following
reflects the {nformation she provided.

agtion MS. AUSTIN as to what shift she was
1995. She acked if this gpecific date was a

Friday and s/A Rehrauel informed her that it was. she saild that
her normal shift on Fridays was from 4:00 p.m. to g:00 p.m. She
also recalled that her co-worker ©n that shift was MISSY ASSELIN
who resides in the Vesper, WI. She stated that her work duties on

that date were to run the register
on customers. She recalled that M
back, cooking in the kitchen and stocking the coolers.
that DIANE WHITE and AMY FOLZ had worked the day shift with WHITE

leaving at 3:30 p.m. and FOLZ leaving at 4:00 p.m.

s/A Rehraver did question MS. AUSTIN as to whether DEIDRE WEEK was
/24/95. she stated

in wWinch's Mini Mart while she was working on 03

that she could recall DEIDRE WEEK had come in and had purchased two
suckers, which she said she put in a brown paper bag sO DEIDRE
could take them with her. she could not recall giving DEIDRE WEEK
a receipt for her purchase. she said that it would have been

unusual to do so.

g/A Rehrauer did gu
working oOn March 24,

s/A Rehrauer then asked MS. AUSTIN 3f the store.maintained a cash
she stated that they

register-receipt reflecting {ndividual sales.
~did not, indicating that the secondary tape in the cash register,
referred to as & Z-tape, 1s compared against the individual sales

tape and once reconciled the 7~tape is maintained and individual
sales tape 1S destroyed.

S/A Rehrauver then questioned MS. AUSTIN as to her recollection of
when DEIDRE WEEK canme into winch's Mini Mart. She stated her point
of reference would be the time her husbandA(STANLEY) was supposed
to be at home, which was 5:00 p.m. She racalled that her husband
was late getting back to Vesper, WI. She stated that he came into
rhe store after 5:30 p.m. Wwith this in mind she stated that she
recalled BILL WINCH (WILLIAM.WINCH) peing in the store and prior to
him leaving he spoke with DEIDRE WEEK, saying #hi" to her. HeT
next recollection was that her husband came into the store and

shortly thereafter JIM YRUWINK came in. ghe stated that DEIDRE
WEEK left shortly before JIM VRUWINK actually camne i{nto the store.

MS. AUSTIN stated when JIM VRUWINK came into the store he asked for
BILL WINCH because he wanted to get some keys for a car. She sald
+hat she told JIM VRUWINK that BILL WINCH was not around and she
wasd unaware of where any keys would be. She commented that at the

time JIM VRUWINK was alone.
MS., AUSTIN went on to state she learned'later that when.JIM.VRUWINK

was in the store or possibly standing around outside he wasS there
to meet someone to show them & cary, as he sold cars out "of WINCH's

MINI MART parking lot.

A9 .5/
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MS. AUSTIN galid her
.VRUWINK jeft. she was unable +o gtate
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MS. AUSTIN ctated that on 03/24/95. no one came into the store
about one of JAMES VRUWINK's cars parked

ghe further stated that at no time daid
or & telephone number to contact JIM
YRUWINK at in regard to any of his cars. She also mentioned that
1 for one of JIM VRUWINK'S customers, wWho

wasg i{nterested in a car, O come into the store and ask for

VRUWINK'S cell telephoneé numberl .

husband left Winch's Mini Mart after JIM
specifically when her
husband 1eft, but did mention he was late in getting over to his
mother's house. She said he was Supposed +o help pack up ceramics
for his mother and get up oo & display for & show in Wisconsin

Rapids the following day -

S/A rRehrauel questiommi MS . AUSTIN as +o whether she recalled
anyone else, other than the referenced persons already mentioned in
t+he veport being in winch's Mini Mart. she said that on 03/24/95
it was very slow during her shift. However, she could not recall

anyone else coming i{nto the store-
he learned about the accident involving
that she heard the girens go off and

approximately 2 hours after fthat jlearned that DEIDRE WEEK was
ghe also commented £hat when DEIDRE WEEK

+o the accident she was uynaware of who she

MS. AUSTIN was asked when S

was in the store prior
actually was-

agked MS. AUSTIN if she had a recollection of

5/A Rehrauer again
cited withinp the

any times involving
report. She stated that she el

poSSibly got to the store sometlime after 5:30 p.m. OO 03/24/95<
She indicated rhat was as specific as she could get in regard to
any observations she referenged within the report. .

1n concluding the interview MS. AUSTIN did state that she had seen

JAMES YRUWINK within the 1ast couple of days at the IGA store where
she is currently employed- She stated that VRUWINK did not discuss

DEIDRE WEEK's death with her. The intervievw was concluded at 3:45

p.m.

JMR:dmk:Week3689 09/12/95
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| GASE ACTIVITY REPORT

pJ-DOI-1 {Rov. 88T

NAME

ADDRESS:

TELEPHONE:

EMPLOYMENT:

: Tracy L. Stalter
DATE OF BIRTH: 12/05/69

7656 County Trunk HH

(715) 569-492
(715) 422-4725
Coin Builders,
Wisconsin rapids,

on Thursday, septembel 7,

Department
of employme

Rapids,

whereabou
DEIDRE WEEK's death, an
VRUWINK'S rasidence OnN March 24

WL.

met W
nt, Coi

The purpose of

ts, what conversatio

TRACY STALTER currently resi
March 24, 1995.

MS. STAL

regidence 2a
with front end damage
sShe stated that she was

dropped
LOBNER.

in Wisconsin Rapids,

MS..STALTER.did state that she left WO
1led this because she knew thl
JIM YRUWINK'

DANIELLE,

with his
that JAME

vespel.

TER

she sald she reca
weekends that they were going to have
home. 5She said after leaving work,

at -the babysitters in Vesper,
recalled that she got home around 6:35 p-We..
was a 1{ttle later than nNorma
conversation with the babysit
she aid state when she got home JAMES VRUW
children: ZACH, =2age

& VRUWINK told

stated that on Mar
+ about g:20 a.m.

1995,

Rehrauer and Inv. Thomas Reichert
i{ith and interviéwed TRACY L. ST
1430 gecond Stree

n pulilders,
rview was

nt to Wor

t+his inte
n she had
d what observations she ma
1t shou

r

7 and BRITTANY,
her that he had

1995.
des with JAMES

her daughter,
day care in Vesper, WI,
k., arriving

Wisconsin at about g:00 a.m.

rk at ap

she &

Wisconsin Departmient of Justice

DIVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION

- employment
1430 2nd S
Wi

arpin, WI

treet North,

at 11:08 a.m., s/A John M.
of the Wood County Sheriff's
ALTER at her place
+ North, yisconsin
t+o determine her
with JAMES VRUWINKAregarding
de while at JAMES
id be noted that
VRUWINK and did so on

she left JAMES UVRUWINK'S
wn Ford Taurus 4-4do0r

to the right 1ight and front gquarter panel.
DANIELLE, and she

run by ANDREA

at Coin Builders

proximately'6:00 pim.
5 was one of the
g children at his
id pick up her daughter,
and went home. She
which she indicated
1 and attributed thig -to having @
ter when she picked up her daughter.
TNK was at the residence
age 3. she stated

to take @ part for a car to

7. 5 | Agents

ﬁiohn . Rehra

uer

This document cortains nalther recommendations nov conclusions of the Divislon
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MS. STALTER recalled that prilor to VRUWINK Leaving for vVesper, he
as late. she did state that she

did point out to her that she ¥
1ooked at her watch and realized that she was approximately 10
minutes later than she normally is- She recalled that when JAMES

VRUWINK.left for Vesper, he had a molding strip for the gide of car
in his hand. She recalled that JAMES VRUWINK left his residence to
drive to Vesper in a bodge omni, which she_described as being light

bluish/gray in color.

aid state that after JRMES YRUWINK left to go to
she took ZACH and BRITTANY into the house to change
14 go to towh ro eat. She recalled while
upstairs in the house, she heard someone drive into the driveway.
gshe said she came downstalrs she observed JAMES VRUWINK oOn the
telephone and overheard him tell the person he was speaking to on
the phone that a 1ittle girl had been hit. She did state that
there wWas 1ittle, if any. discussion with VRUWINK regarding what
she overheard on +he phone other than she did say that VRUWINK

mentioned that he had called'Qll.

r did state that after JAMES VRUWINK hung up the
her Ford Taurus and left,

MS. STALTER

Vesper, WI,
+heir clothes, sO they cou

MS. STALTE
telephone he went out and got into

travelling south on County runk HH.

hat she then got DANIELLE,‘BRITTANY and ZACH
NK's rTesldence in a Datsun 300Z%,
he children went to where

MS. STALTER gtated T
ready and they also left YRUWIL
black in color. She stated that she and ©

e at the accident scene

DEIDRE WEEK had been hit. she recalled whil
she was questioned by law enforcement about the damage her Ford
paurus had. che said after this discussion she was allowed toO

leave an
directly to Wiscons
children, possibly at

in Raplds and had something to eat W _
McDonalds. she recalled returning tO JBMES

YRUWINK'S recidence between 9:30 and 10:00 p.m. She i{ndicated that
her route of travel from Wwisconsin Raplds to JAMES VRUWINK'S was
via County Trunk F to Tenpas Road to county Trunk HH to VRUWINK'S.

MS. STALTER did state that when she arrived at home with the

children JAMES VRUWINK was already bhome and was laying on the

oouch. She said that JAMES VRUWINK was upset about hig inability
E WEEK. She also recalled that at

+o catch the person who hit DEIDR
this time JAMES VRUWINK did talk to all of the children about

riding their bike on & raoadway without a light.

MS. STALTER was asked whether JAMES VRUWINK provided any detail
about his observations_of the accident involving DEIDRE WEEK at
that ftime. she sald that she could recall no statements bheing
made, other than VRUWINK answering a question his son, ZACH, posed
about whether DEIDRE WEEK had dled at the accident scene. She sald
JAMES VRUWINK told his son that he didn't believe she had died as
a helicopter had come for her. She did state the day: following
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this COnVe:csa’cion, which would be the day after the accident, JAMES
VRUWINK did tell his 8O0, 7ACH, that DEIDRE WEEK had died.

rhe police- She stated
information ag to who exactly was at
say sbe knew the hired hand, LONNIE CROSSKR
VRUWINK‘S prothers. she also indica

the person who had hit DEIDRE WEEK.

as toO whetheT she heard @
after she

ru
m work. she commented that the only yehicle she
that pulled into the driveway
children +a go to town tO eat.
cifically see this gehicle, nor
hat drove in. She aid
, ame downstalrs: after hearing the
vehicle drive in. she sa¥W JRAMES VRUWINK on the relephone and

overheard a conversation about DEIDRE WEEK and the call being a 911

call.

S/h rehrauer then asked 1f there was anyone else at JAMES YRUWINK'S

residence, aside from JAMES VRUWINK, when
t %

march . She said tha VRUWINK employs LONNIE (a/k/a
VERN) GROSSKRUETZ but didn't recall seelng him on nis date VW en
she drove into the driveway . he a state that she knew £hat
LONNIE GROSSKRUETZ had taken he woldingd strip which JAMES VR INK
was to have taken to a customer he 3 a car to on March 24,
1995. accordind o . TALTER £this molding gtrip never g°
delivered by JAMES UWINK because hi observations of the WEEK
acclden She gaid pecause © this GROSSKRUE'I.‘Z had to deliver t
for hi to the custome n Vespel. she wWas unable toO gtate
ES YRUWINK'S residence or

asked MS. gTALTER how long JAMES
{dence on the weekend of March 24, 1995.

n were @ VR
p.nt. when VRUWINK'S ex-wife, KIM KOCIK, picked them Up-.
stioned . STALTER as to what JBMES. YRUWIRK
accldent he observed ipvolvind the
SEK. a that for the first couple of day¥ys
ent JAMES YRUWINK didn't want to talk
all. she said whatever she leamed about the accident :Lnitally,
came from conversation she overheard between JAMES | NK,
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prothers and the police. She then commented that according to

JAMES VRUWINK, the accident occurred when he was going to Vesper to
take the molding strip for a car he had sold to a customer. She
recalled JAMES VRUWINK 1ikenind DEIDRE WEEK's accident to &

car/deex accident in the respect that DEIDRE WEEK's eyes were like
s being hit. she dia state that JAMES VRUWINK

WEEK was hit, she flew over the car.

tated that JAMES VRUWINK mentioned that he pulled into a
{dent and saw & woman at the door and he got out

of the car and waved tO her. she recalled JAMES VRUWINK also
stating that DEIDRE WEEK's candy and bicycle had been moved at the
scene bY DAVID WEEK. she did not provide any information to

substantiate this clalim.

home near the acc

s/A Rehrauer did ask MS. SgPALTER howW JRMES YRUWINK was dressed on

March 24, 1985, ghe stated that normally he wears jean shorts

during the summex and a tee shirt. ©She said that she believed that

was what he was wearing on this date and was unable to provide any
these items. She

gpecific {information 388 to specific colors of
also mentioned that normally’VRUWINK wears tennls shoes and socks.
she did state that she could recall after the accident JAMES
VRUWINK did not change his clothes, other than to put on 2
sweatshirt when he went pack out with others to attempt to find the

person that had hit DEIDRE WEEK.

ate that within 2 week after DEIDRE WEEK's
aid come ta JAMES VRUWINK'S residence with a
dozen pink TroOSes- she did state that DAVID
WEEK told her at this meeting that on the night of the accident he
had thrown DEIDRE's bike off the roadway. She said DAVID WEEK also

+nld her +hat he 1eft the accident to call his wife. She gstated

that DAVID WEEK never commented whether he had actually touched

DEIDRE WEEK or not.

MS. STALTER diga st
funeral, DAVID WEEK
card, pilcture, and a

MS. STALTER did state during the {interview she knew in her heart
JAMES VRUWINK hadn't hit DEIDRE WEEK. che related an incident
which occurred sometime ago when JAMES YRUWINK had hit a dog while
driving down the road. She stated that FAMES VRUWINK didn't drive

away but {n fact took the dog up to the owner's home. She said
+hat he was Vv ¢ ghe “said based on

+his she felt that-if in fact JAMEDS YRUWINK would have hit DEIDRE
WEEK, he would now be & "hasket case'.

STALTER 1f she could recall seeing THOMAS
ence prior to JAMES VRUWINK making

K's accident. gshe sgaid that
ave been in the

5/A Rehrauer aid ask MS.
VRUWINK at JAMES YRUWINK'S resid
the 911 call in regard to DEIDRE WEE
she had not and commented that possibly he could h
shop. She did state +that norm
brothers, she would see him.

gTALTER what +ime she normally got to

g/A Rehrauer also asked MS.
stated that

her babysitter residence in vesper, Wi from work. She

ally if THOMAS JRUWINK was out at his

42,

310



. .gA-8438
09/08/95

normally 1t was petween 6:15 and 6:20 p.m. She sald that if she
didn't have any discussion with her babysitter from that point it
would take approximately 5 minutes to +ravel from Vesper to JAMES
VRUWINK's residence on County Trunk HH. She stated her route of
travel would be north on county Trunk HH out of Vesper, WI.

s/A Rehrauer did question MS. STALTER as +o -whether she saw any
vehicles on March 24, 1995 when she travelled from Vesper, WI to
JAMES VRUWINK's residence after plcking up her daughter. She
stated that she savw no traffic, either north or southbound.

in concluding the interview 5 /A Rehrauer wWas provided with a copy
of MS. sTALTER's time sheet for the work week, March 20-24, 1995.
It was noted that this time was a hand written document which

showed that on March 24, 1995 MS. STALTER worked from 9:00 a.m. to
6:00 p.m. (It should be noted that MS. STALTER stated that she was

responsible for £i1ling out her own work sheet.)}

For a copry of a referenced documents {SEE EXHIBIT SECTION) .

The interview was concluded at 11:08 a.m.

JMR:dmk:Week3687
09/11/95
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CASE ACTIVITY REPORT

Wisconsin Dapartment of Justlce

DI-DCI-2 (Rev. B/81)

DIVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION

K,il. Case Number 3. Dald 3, Case 1t
&A-8438 09/08/95 peldre M. Week

AT Activity : 5. Data of Activity
Tnterview/Andrea Jean Lobner 09/07/95

s

6,

NAME: ANDREA JEAN LOBNER

ADDRESS : 6516 Cameron Ave. Vesper, Wisconsin
DATE OF BIRTH: 02/07/65

TELEPHONE:" (715) 569~-4734 - home

on Thursday, September 7, 1995, at 11:53 a.m., S/A John M.
Rehrauver and Inv. Thomas Reichert of the Wood County Sheriff's
pDepartment met with and interviewed ANDREA JEAN LOBNER at her
residence, 6516 Cameron Avenue, vesper, WI. The purpose of this
interview was to verify that TRACY L. STALTER's daughter DANIELLE
was at LOBNER'Ss residence on March 24, 1995, until gsometime after
6:00 p.m. T+ should be noted that MS. LOBNER 1s MS. STALMER'S

regular babysitter.

he has babysat TRACY STALTER's daughter,
DANIELLE, for approximately the last 1 1/2 years. She stated that
she normally provides day care for TRACY STALTER between the hours
of 8:30 a.m. and 6£:00 p.m., Monday through Friday. She further
stated that MS. STALTER normally picks up her daughter, DANIELLE,
but on occasion JAMES VRUWINK has also. She did state that when
VRUWINK picked up DANIELLE, it usually was earlier than 6:00 p.m.

MS. LOBNER stated that s

+er rTeviewing her records, that she had

not babysat DANIELLE STALTER on March 24, 1995. She indicated from
the recoxrds within the calendar book she kept, she had provided day
care for DANIELLE on t+he Monday of that week, for 9.5 hours. She

stated the rest of the week DANIELLE was not at her home. She then
recalled that this particular week would have been the week of
spring break and believes that DANIELLE was babysat by MS.

STALTER's niece. She also recalled having a conversation with MS.
STALTER regarding this on the Monday night of the week of March
24, 1995 when DANIELLE was plcked up by MS. STALTER.

MS. LOBNER then stated af

LOBNER if she had any conversation with

S/A Rehrauer did ask MS.
g death. She stated-that she ha‘d

MS. STALTER regarding DEIDRE WEEK'
not. : .

'In concluding the {nterview MS. LOBNER did state that she still

babysits for MS. STALTER on a regular basis and in fact pointed out

DANIELLE STALTER while +he investigators were present.The interview

was concluded at 12:05 p.m. JMR : dmk : WEEK3686 09/11/95

7. Spe?gjﬁents.
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M. Rehrauer
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CASE ACTIVITY AEPORT Wisconsin Department of Justice
DIVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION

GJ-DCi-2 (Rov. B/81)

2. Date 3. Ceso 11

/1. Casa Numbsar

bA-8438 . 09/08/95 Deidre M. Week
5. Date of Activity

F.Ackivity

of Travel 08/30/95

computations/Mileage and Times for Distances
on County Trunk HH

R

Gl

1995, S/A John M. Rehrauer was shown the
had been hit on her bicycle on March 24,
t of the Wood County Sheriff's
Department. Based on this review the following mileage and times

were recorded for distances and time of travel between known
locations. The followilng reflects this review:

on wWednesday, August 30,
scene where DEIDRE M. WEEK
1995, by Inv. Thomas Reicher

.7 miles from the memorial marker by LLORRIE GRIFFITH's

residence, 6794 County Trunk HH, Vesper, WI to Winch's
Mini Mart, 6564 Cameron Avenue, Vesper, WI. It should
be noted that it took 3 1/2 minutes to travel this

distance at a rate of speed of 10 mph.

1.

arker at GRIFFITH's, to DAVID

2. .3 miles from the memorial m
6913 County Trunk HH, Vesper, WIi.

and BRENDA WEEK's residence,

arker at GRIFFITH's to JAMES

3. 3.2 miles from +the memorial m _
nk HH, Arpin, WI.

VRUWINK's residence, 7656 County Tru

orial markexr at CRIFFITH's to the

4. 3.3 miles from the menm
and GreenElm Road.

intersection of County Trunk HH

5. 5.4 miles from the memorlial marker to the intersection of

-County Trunk N and HH.

Y. pIME _TO TRAVEL

1. 4.35 (4 minute 35 seconds) from the memorial marker at
GRIFFITH's to JAMES VRUWINK's residence, at an egstimated rate

of speed of 50 to 55 mph.

e memorial marker at

2. 1.30 { 1 minute 30 seconds) from th
el consistent with

GRIFFITH's to Winch's Mini Mart, rate of trav
posted speed.

JMR: dmk : Week3685
09/11/95

?. Specht‘s

" John M. Rehrauer

of the Divislon of Criminal Investigation, Wisconstn Department of Justica.
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T Tasa Numbar 2. Dats

_ cA-8438 09/11/95
4. Activity

Interview/Deborah Lynn pederich

. Case Title
peildre M. Week

5. Dais of Activity

09/07/95

Deborah Lynn pederich
vesper, WL

NAME:

ADDRESS @ 6673 Cameron Avenue,
DATE OF BIRTH: 02/26/61

TELEPHONE: (715) 569-4751
EMPLOYMENT: Part time TMS Tea

bn Thursday, September 7, 1995,
Thomas Reichert of the Wo
DEDERICH at

and Inv.
interviewed DEBORAH LYNN
Avenue, Vesper, WI.

what Ainformation she

had
conversations while acting as an EMT

accident scene On County Trunk HH,

involving a

DEBORAH DEDERICH recalled that ©
accident involving DEIDRE WEEK W
going to
dispatch was that a
ocation being given as County

She sald that after recelving

DEDERICH and children were
t+he original [
been hit by

Trunk HH, just north of Vespe
her husband,

pispatch and informed them that

this information,

r, WI.
DENNIS,
he and his wlife were

death of DEIDRE WEEK.

n 03/24/95,
hile she and her
Wisconsin Rapids.

would be responding to the accident.

S/A Rehrauer asked bEBORAH D

her husband were driving on
accldent. She stated that

wvehicle,

DEBORAH DEDERICH did state that once
accldent scene with their children, S5
vasper W
was seeing @ ch

and fire trucks from

observation
recalled seaeing & bicycle.
providing emergency
EMTs from Vesper.

a blue GMC truck with n

ere pres )
§1d in the ditch and then vaguely

medical car

EDERICH what

the night
they were driving her husband's personal

o capper.-

cher,

at 2:17 p.m..,
od County
her residence,
The purpose.of this interview was to determine
regarding her

Mid~State Tech

s/A John M. Rehrauexr
gheriff's Department
6673 Cameron

ocbservations and
1995 at an
Wi

on March 24,
Just north of Vesper,

she learned about the
husband, DENNIS
she stated
pedestrian had

contacted the Wood County
in service and

type of vehicle she and
that they responded to the

she and her husband got to the
he noted that the rescue truck

ent.

she said that her first

She gtated that she dida assist in

DEBORAH DEDERICH gtated that during the

was given to DEIDRE WEEK,

e to DEIDRE WEEK,

along with other

+ime emergency medical care

she noticed DEIDRE had the right side of

Y.SI‘NAgms

i
;

Jjohn M. Rehrauer
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ner head exposed, was flat line, was a non-breather, and had no
detectible pulse. she gotated even though DEIDRE's medical
condition was not positive it was decided to transport her by

helicopter, using The Spirit of Marshfield.

his was done S0 DEIDRE WEEK could

According to DEBORAH DEDERICH, t
jifesaving effort at St. Joseph's

get additlional medlcal care in a
Hospital in Marshfield, WI.

asked DEBORAH DEDERICH if she knew who the person was
and she stated that when she

d DEIDRE WEEK in the ditch, she did not. However, she
stated that once she got closer to DEIDRE WEEK, ashe noticed the
costume that she had on and recognized 1t because of a play DEIDRE
and her daughter were both involved in. She stated because of the
particular costume that DEIDRE WEEK had on, she knew +that the

person in the ditch was DEIDRE WEEK.

‘first observe

recall that she and her husband, along with
their children, went to DAVID WEEK's residence after The Spirit of
Marshfield helicopter left transporting DEIDRE WEEK to St. Joseph's
Hosplital in Marshfield, WI. She said that they went to DAVID
WEEK's house 'to update him on his daughter's condition and tTO
assist by offexing help in taking him to the hospdtal to be with
his daughter. She recalled that upon arriving at DAVID WEEK's
residence, either DAVID WEEK's mother, or BRENDA WEEK's mother were

present, along with the WEEK children.

DEBORAH DEDERICH did

ated that DAVID WEEK did agree to accompany she

DEBORAH DEDERICH st
o see. his daughter, DEIDRE WEEK,

and her husband to the hospital T
and they did leave the WEEK'S residence with DAVID WEEK riding in

their vehicle. BShe stated while on the way to the hospital DAVID
WEEK cried a lot. She also said that DAVID WEEK mentioned that he
had gotten a hold of his wife, BRENDA, who would be coming home and
then coming To the hospital., She stated that DAVID WEEK also had
questions about the care given to his daughter. She said that
during the discussion about the care given to his daughter, she
felt WEEK acted appropriately. She did comment that on at least
one occasion while she and DAVID WEEK were discussing his

daughter's care he said, "DEIDRE is dead.".

DEBORAH DEDERICH also recalled that DAVID WEEK did talk about how

he was outside just prior to the accident and recalled hearing a

noise and looking at his watch and feeling that his daughter,
DEIDRE WEEK, should be coming home shortly. She stated DAVID WEEK
also mentioned observing a vehicle go by his home and eventually
going down the highway and seeing DEIDRE WEEK's bicycle and her

x body laying in the ditch. She said that DAVID WEEK also mentioned

! that after seeing his daughter in the ditch and going to get help,

he left the scene and went back home. gshe sald that DAVID WEEK
told her he just couldn't go back to where his daughteT, DEIDRE,

was and for this reason he stayed howme. ~
: 1%
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DEBORAH DEDERICH also stated that while on the ride to the
hospital, DAVID WEEK did state that he shouldn't have moved his
daughter, DEIDRE WEEK, from her original position. She said that
DAVID WEEK mentioned that he moved her from a puddled area in the
ditch where she was face down because he didn't want her laying in

water.

DEBORAH DEDERICH stated that she and her husband and children
stayed with DAVID WEEK 1n the quiet room at St. Joseph's Hospital
until BRENDA WEEK and some of the other family members got there.
she stated this was just about the +time the family was being
allowed to go and view DEIDRE WEEK's body which had been cleaned up
by medical personnel. She estimated this would have occurred some
35 minutes after they arrived at st. Joseph's Hospital.

s/a Rehrauer then asked DEBORAH DEDERICH if any of the EMTs at the
drinking prior To answering the

accldent scene on 03/24/95 had been
call. She stated none that she was aware of. She indicated that
the Vesper Fire bepartment had a written policy regarding such

matters. She added,additionally'that if someone had been drinking,
they certainly would not have been put in a 1ifesaving role but
instead would have been doing menial tasks at the scene.

Following the interview, s /A Rehrauer, Inv. Reichert, and DEBORAH
DEDERICH returned to the scene of DEIDRE WEEK's accident so she
could point out where she observed DEIDRE WEEK's body and bicycle

on 03/24/95. The followling reflects her recollection.

NOTE: 1 pace = 2.6 feet.

1. DEIDRE WEEK's body was located in the east ditch 37 paces
north of a center of LORRIE GRIFFITH's driveway, 6794 County
rrunk HH, Vesper, WIL. she stated DEIDRE WEEK's head :

was facing south and her legs were facing north, She
further stated that PEIDRE WEEK'S body was slightly east on
the up slope of the flat side of the ditch, closer toO

GRIFFITH's house.

2. DEIDRE WEEK's bicycle was north of her body. She was unable
her than that as she

to provide a2 specific location ot
stated that she had observed it while providing medical care

to DEIDRE WEEK.

The interview with PDEBORAH DEDERICH was concluded at 3:15 p.m.

JMR:dmk:WeekSﬁQﬁ
09/18/95
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Interview/Dennis James Dederich

09/07/95

pennlis James ﬁederich

Vvesper, WI

Managexr, woodruff Lumber, vesper, WL

NAME:

ADDRESS: 6673 Cameron Avenue,

DATE OF BIRTH: 07/02/58

TELEPHONE: (715) 569-4751 — Home
(715) 569-4204

-EMPLOYMENT :

on Thursday, September 7,
and Inv. Thomas
interviewed DENNIS JAMES
Avenue Iin Vesper, WI.

determine what

algo as an EMT, to an acciden
on her bicycle. )

S/A Rehrauer asked DENNIS DEDERICH to expla

when he responded to the acc
He stated that

County Trunk

March 24, 1985.
children were OD
Wisconsin Rapids w

1995, at 3:30 p.m..,
Reichert of the wWwood County Sheriff's Department
DEDERICH at the Vesper

The purpose of
information and what observations DEDERICH made on

03/24/95 when he responded as an EM
t scene where DEIDRE WEEK had been hit

s/A John M. Rehrauer

Fire Hall, Cameron
+his interview was to

T, along with his wife, DEBORAH,

in what he was doing

{dent scene {nvolving DEIDRE WEEK on

he and his wife, DEBORAH, and their
F, i

hen he received a page at about 6:45 p.m. He
said that the information provided with the page was that a lady
He sald the

had been struck by & vehicle on
ion for the accident scene Was given.

specific locat

7DEDERICH salid he and hi

with the page and assessed whether they s
area to the scene of the accident.
decided that
the scene Of the accident involving

with his wife they

directly tO
also mentioned +hat at the

personal vehicle and his chil
e mentioned +hat he arrived with

mately 4 minutes after the Vesper

+o the scene.
acene approxi
arrived.

DENNIS DEDERICH stated when he firs
that had been struck he noted that the body was

observed the person
on the east

side of the road.
struck, based on his first obgexrvation,

County Trunk HH.

s wife discussed the informatlion provided

hould return to the vesper
He said after the discussion
they should return and they went
DEIDRE WEEK. He

+ime he wWas travelling in his own

dren also accompanied he and his wife

his wife at the
Rescue vehicle had

t got out of his vehicle and

that had been

He said the person
old boy

was a 10-12 year

A — ]

7 Gpeelal Agents

John M. Rehrauer

SN
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{later learned it was DEIDRE WEEK). He recalled the victin's head
was facing goutheast with t+he body canted at a 45+ angle to the
roadway - He also commented that he believed that +he head of the
victim was in +he lower part of the ditch, not peyond the center of
1t. He recalled that rhe victim had her arms straight to ber side,
and possibly one leg turned under the other leg. He said the leg

+hat was underneath the right one.

DENNIS DEDERICH did gtate that PEIDRE WEEK had significanf head
trauma to the right rear of her head. He recalled there was a lot

of tissue loss based on t+his trauma.

the course of the emergency medical
her while his wife provided hands-on
£ +the things that he dld

DENNIS DEDERICH said during
care given he worked as a gop
care to DEIDRE WEEK. He recalled some O
while present at the scene as follows:

1. Brought 1ights down to where DEIDRE WEEK's body was.

2. Brought & suction unit down.

3. Maintained contact with the Pittsville ambulance service,
providing status updates on DEIDRE WEEK's condition.

ishing a landing zone for The Spirit of

4. Agsisted in egtabl
ported DEIDRE WEEK

Marshfield helicopter service which trans
+o the hospital in Marshfield, WIL.

DENNIS DEDERICH did state that prior to The Spirit of Marshfield
 helicopter arriving at the scene, DEIDRE WEEK had been given care
by the EMTs and moved to & pittsville ambulance for transport to
Marshfield, Wi. . He recalled that DEIDRE WEEK was not actually
transported to Marshfield by the pPittsville ambulance Service but
was actually taken out of the pittsville Ambulance and transferred
to The Spirit of Marshfield helicopter at the scene, for transport

to the hospital.

DENNIS DEDERICH recalled when The spirit of Marshfield helicopter
arrived at the scene he asked JAMES VRUWINK to move the vehlcle
that he was driving across +he roadway SO that +he landing zone for
+he helicopter would be 1it cross~ways with VRUWINK'S headlights.
He also commented that after YRUWINK'S vehicle was uged, sometime
later in the evening, VRUWINK was unable toO get his vehicle started

+o move 1t off the roadway.

EDERICH 1f he ayer saw a bicycle at the
scene. He stated that he had. He recalled seelng the bicycle when
he was setting up a landing =zone for The Spirit of Marshfield
helicopter. He stated to the best of bhis regollection~the pbicycle
was located to the north of DEIDRE WEEK'S pody and not beyond the
northern most boundary of the landing zone for the helicopter.

s/A RehraueXr asked DENNIS D

53
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DENNIS DEDERICH gtated that his f£irst contact with DAVID WEEK on
03/24/95 came when he and his wife, DERORAH, and their children
went to DAVID WEEK's residence +o advise what was happening to his
daughter, DEIDRE. He stated that when he arrived at DAVID WEEK's
regidence, WEEK's children, BRANDON and AVERY, were present, as
well as an older lady, possibly'WEEK's mother or mother—-in-law. He
stated that he advised DAVID WEEK of the fact that his daughter had
been transported to the hospital in Marshfield, WI and offered to
take him up there 5O he could be with his daughter. He sald that
DAVID WEEK was somewhat reluctant to go but after some coaxing by
he and his wife, along with assistance £rom the older lady that was
present, DAVID WEEK agreed toO accompany them SO he could find out

more about his daughter, DEIDRE's, condition.

DENNIS DEDERICH stated <hile on the way to the hospital in
t+hat he had notified

Marshfield with DAVID WEEK, he did tell them
{dent involving their

his wife, BRENDA WEEK, by telephone of the acc
daughter, DEIDRE. He said DAVID WEEK mentioned his wife would be

returning to their home in vesper, W1 from Wwausau, WI.

He stated because of the information.provided by DAVID WEEK, he did

make contact with the fire department and had a person dispatched

+o the WEEK residence for the purpose of bringing BRENDA WEEK to

the Marshfield hospital when she veturned from Yausau.

DENNIS DEDERICH stated that while on the way to the hospital in his
vehicle with his wife and children, DAVID WEEK did state that when
he found his daughter she Was bleeding a lot. He said that DAVID
WEEK commented that he realized that DEIDRE WEEK had been hurt

badly.

DENNIS DEDERICH further stated that DAVID WEEK mentioned that when

he first came Uup to his daughter he moved her from +he bottom of
ter. He stated that he could

+he ditch because she was laying in wa
recall no conversation or discussion he had with DAVID WEEK about

his daughter's body position in the ditch.

DENNIS DEDERICH stated he had no discussion with DAVID WEEK while
in the quiet xroom at St. Joseph's Hospital in Marshfield about the
accident scene. He did state when DAVID WEEK was not
quilet room by the physician that DEIDRE WEEK had died, DAVID WEEK
did not seened gurprised and he believed that WEEK had already
realized the seriousness Of DEIDRE's injuries prior to this.

¢ PEDERICH if he was aware of any of the

s/A Rehrauer asked DENNI
that possibly had been drinking. He

EMY's that were On the sCéne,
stated not that he knew of.

Following the {nterview S/A Rehrauer, INv. Reichert, and DENNIS
DEDERICH returned to the scene of DEIDRE WEEK'S accident so he
could point out where he observed DEIDRE WEEK's body and-bicycle on

03/24/95. The following reflects his recollection.

5
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NOTE: 1 pace = 2.6 feet.

1. DEIDRE WEEK's body was located in the east ditch 25 paces
north of the center of LORRIE GRIFFITH's driveway, 6794 County
Trunk HH, Vesper, WI, this position would be just to the right
of a memorial marker for DEIDRE WEEK. He stated DEIDRE WEEK's
head was facing southeast and her feet were pointed northwest.
He was unsure of whether she was in the flat part of +the ditch

or was slightly east on +he up slope.

was located in an area 52 paces south
v BERKHOLTZ's residence, 6824 County
prunk HH, Vesper, WI. This location would be defined as the
northern most boundary marker for The Spirit of Marshfield

helicopter landing site on 03/24/95.

- . DEIDRE WEEK's bicycle
’ of the center of RAND

The contact with DENNIS DEDERICH was concluded at 4:15 p.w.

JMR:dmk:WeekSGQS
09/18/95
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SA-8438 09/11/95 Deidre M. Week
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Interview/David and Julie Frahm 09/07/95
6.
NAME: pavid Joseph Frahm, Jr.
ADDRESGS: 1923 Ninth Avenue, Edgar, WI
DATE OF BIRTH: 01/08/72
TELEPHONE NUMBER: (715) 352-3340 ]
EMPLOYMENT: Wausau Steel, work hours 5 a.m. to 1 p.m.
-NAME: Julie Ann Frahm (nee Heldmann)
DATE OF BIRTH: 12/20/72
EMPLOYMENT': Wausau Insurance

1995, at 6:45 p.m. S/A John M. Rehrauer

4 DAVID J. and JULIE FRAHM at their
residence, 1923 9th Avenue, Edgar, WIL. The purpose of this
interview was to review {nformation the FRAHMs had previously
provided to the Wood County sheriff's Department and the WEEK
family by statement regarding their observations on the night of
DEIDRE WEEK's death on March 24, 1995. It should be noted that the
'FRAHMs purchased a vehicle from JAMES VRUWINK on March 24, 19985,
with negotiations taking place for the vehicle in the parking lot
of a gas station in Vesper, Wi, between 6:00 p.m. and 8:00 p.m.

on Thursday, September 7,
met with and interviewe

when the interview was started only JULIE ANN FRAHM was present.

S/A Rehrauer asked her to review a 4-page handwritten statement
which was signed by DAVID FRAHM, JR. and JULIE FRAHM. S/A Rehrauer
advised that this statement had been received thru DAVID and BRENDA
WEEK who turnhed it over to the Wisconsin pDepartment of Justice.
s/A Rehrauer asked MS. FRAHM to raview the statement as to it's
accuracy and to verify that she and her husband had authored it.
After reviewing the statement MS. FRAHM stated this was & document
that she had prepared based on conversations she and her husband
nad about their observations on March 24, 1995. She stated the
{nformation contained within was accurate to the best of her

recollection.

then asked when this document was prepared and she
d that this

he could not recall. I+ should be note
document is undated. She did state that she recalled that she and
her husband raceived . a telephone call from DAVID WEEK requesting
the document. She said DAVID WEEK did explain that his family was

S/A Rehrauer
stated that s

7. Speclal ts

' John M. Rehrauer

This documert cottalns nalther recommendations nar conclusions of the Divislon of Crimi
It is the proparty of this Divislon and Is loaned to your agency. s contants are not to ba distributed outslda your agency.
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not satisfied with the investigation conducted by the Wood County

sheriff's Department.

MS. FRAHM said that DAVID WEEK picked up the statement she and her
husband had prepared. She stated that when DAVID WEEK picked -the
statement up he commented that he was going to give their statement

to Attorney General Doyle when he met with him in the future.

s /A Rehrauvel did ask MS. FRAHM what DAVID WEEK agked them to write
. within thelr gtatement. She stated that DAVID WEEK only asked them

+o wrilte down what they recalled happening on the evening of March

24, 1995. sShe stated that she and her husband added as much

gpecific detall as possible.

w, DAVID J. FRAHM came home and S/A
with him regarding the 4-page

statement reviewed by his wife. 5/A Rehrauel asked him to review
the statement also and he verified the fact that +his was @&
statement written by his wife which he had provided his input into.

s/A Rehrauer then asked t+he FRAHMS {f they had any contact with
JTAMES VRUWINK prior to March 24, 1995 in regard to the purchase of
the vehicle they bought from VRUWINK on March 24, 1995. DAVID

FRAHM stated they had. He said prior to March 24, 1995 they had
received a telephone call from PERRY FRAHM his uncle who lived in
a vehicle. They said

vesper, WL who knew they were looking for
+hat he told then about a 1987 0ldsmobile cutlass Suprene, 2--door,
vy a gas station in Vespel, W1,

grey in color, which was parked D
which was for sale. They recalled that after receiving the

telephone call they went +to Vesper, WwI to look at the vehicle.
They felt that this occurred on the Sunday prior to DEIDRE WEEK's

death.

They stated that after looking at the car in vesper, WL they were

{nterested in it. They gaid that they took the telephone number
om PERRY FRAHM'S regidence to the

off of the car and called fr
number on the car in an attempt to get a hold of the ownel. They
gtated that they were unsuccessful in getting & hold of anyone On

thisg date.

JULIE FRAHM sald following +he above activity PERRY FRAIM was able
to get a hold of JAMES VRUWINK and VRUWINK did contact them and set
up an appointment the following week to have them come down and see
and drive the car. She stated the appointment was set for 3/24/95

at 6:00 p.m.

4, 1995, they went to Vesper, WI with
NK's vehicle. They stated that
5:55 p.m. and went over to

JULIE FRAHM stated on March 2
thelr children, tO look at VRUWIX

they arrived in Vesper at approximately :
PERRY FRAHM's as he had indicated &an {nterest in going along with

them when they went to drive the o©car. They sald that PERRY
FRAHM was not home and because of this they went down to where the

m
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car had previously been. tThey stated this jocation was between the
fire hall and a gas station. They stated that when they arrived,
at about 6:00 p.m., the vehicle they were i{nterested in purchasing
was not there. They stated that they sat in their car for
approximately 10 minutes wailting for somebody to show up, after
which JULIE FRAHM said that she went over to T
phone the owners of the car. She gaid that she did get a hold of
a gentlemen who indicated the guy would be there in a littlie while

as he had just left.

which would have been approximately

They stated at about 6:20 p.m.,
a person showed up whom they

10 minutes after the telephone call,
believed to be JAMES VRUWINK, described as @ white male, 6', 225

ibs., dark brown short hair, approximately 35 years old in the
vehicle they were interested in purchasing. They saild they noted
the vehicle appeared to be dirty from the tires spitting mud up on
-4t. They further commented that when JAMES VRUWINK stopped the
vehicle in the parking lot, they noted he was with a blonde haired
girl, possibly 4 or b years old, or younger, who had on a

aweatshirt which was much too large.

JULIE FRAHM did state that after they had a discussion with JAMES
VRUWINK, she noted that this was not the same person that she had
talked to on the telephone about whether someone would be bringing
the vehicle into town. she indicated that the voice of the person

she had talked to on the' telephone sounded older.

ked out the car and asked a few guestions

They stated that they chec
block in Vesper, WI. They

and took the car for a ride around the
estimated that they were gone for approximately 5 minutes. They
salid on their return they agreed to purchase the car and did have
some discussions with JAMES VRUWINK about a missing chrome trim
ring around the wheel. They said they agreed to purchase the car

from VRUWINK for $4,200.

They stated that after they agreed to purchase the vehicle from

JAMES VRUWINK, he walked over to the gas station to get a pliers to
lates that were On the vehicle. They recalled
after this JULIE FRAHM signed  the title to the car and JAMES

VRUWINK agreed to get the chrome trim that was missing.

ctated that they had asked JAMES VRUWINK how far he needed to
were told that it was about a 2

ffered to follow VRUWINK out to
me quicker 1if they

They
go to get the chrome trim ring and
mile ride. They stated that they ©
get the trim ring, thinking they would get ho
did. They stated that VRUWINK declined the o
would be right back. They also recalled JAMES VRUWINK.telling'them

that they needed to gas up the car anyway . They sald after JAMES |
VRUWINK made this statement they observed him get into a smaller
car, possibly a Chevy Chevette or a Ford, light gray and dark grayY

in color, and leave the area, heading north out of town.

55
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They gtated after JAMES VRUWINK—left, they sat for a time by the
new car and eventually decided that they should go ©
up. They astimated that between 6:30 and 6:50 p.m. they did this.
They recalled that at the *time they gassed the car the sun was
going down and it was starting to get darker. JULIE FRAHM also
recalled while gassing up the car, one of the clerks needed to help
them because they ran approximately 1 gallon of gas on to the

ground.

JULIE FRAHM also recalled that when she went in to pay for the gas,
the clerk at the station gave her daughter & 1ollipop. She stated
after the gas was paid for they went back out to the car. She said

while sitting there waiting, she recalled that she had to go back
| into the gas station to get a lollipop for heT son also. She
| stated a few minutes after this activity, she noticed men, one by
one, running towards the fire hall. They stated they knew
gomething was wrong and then noticed an ambulance leaving the fire
hall. They said at this time it was.fairly dark and recalled the

street 1lights peing on in town.

0 to 15 minutes later they observed a

vehicle drive into the gas station. The driver of this vehicle,
whom they described as & white male, 170 1lbs., dark hair, in
his early 30s, wearing a baseball cap., walked over to them with the
chrome trim ring they were waiting for. They stated +his person
told them that the guy they bought the car from had witnessed a hit

and run accident out on the highway.

They stated after they got the trim ring from the above described
person, they left Vesper, WI and drove to a gas station, possibly
in Arpln, WI where they waited for a brief period of time. They
gaid they then drove directly +o Edgar, WI and stopped at either
her parents OT his parents toO show them the car they had just

purchased. They recalled arriving honme shortly after 9:00 p.m.

They estimated that some 1

They did state that when they arrived home they watched the news to
see if there was any information about the accident. They recalled
that there was not and that they jearned about DEIDRE WEEK'S death

on the following day when it was on the news.

S/A Rehrauer did ask whether anyone from the Wood County Sheriff's

Department Oor a private investigator had actually'looked.at FRAHM's
vehicle following DEIDRE WEEK's accident. They stated that no one
had, however, they had been contacted by 2 person they believed was
the District Attorney from wood County, asking about any damage .
They stated that to the pest of thelr recollection.the vehicle had
no damage when they purchased it and had not received any gsince

they owned it.

ook at FRAHM'S vehicle and did note that

S/A Rehrauer did take a 1
f the chrome strip, just

there was a dent in the loweT portion ©
above the hood and the front door post.
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In concluding the interview with the FRAﬂMs they stated that they
were presently trying to sell the vehicle they purchased from JAMES
VRUWINK. S/A Rehrauer advised that 1f they did find a buyer they

should contact him right away.
The interview was concluded at 7:55 p.m.

For a copy of the referenced statement (SEE EXHIBIT SECTION).

JMR:dmk:Week3684
09/11[95
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. Wisconsin Depamnent'of'dusﬂce .

GASE ACTIVITY REPORT
pI-DOH-2 (Rov. &91) DIVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION
"&EE Numbar 3. Date (3. Case 1tle
1A-8438 09/11/95 peidre M. Week
7. Actviy 5. Date of Acivity
Interview/David M. Week 09/08/95

B.

NAME: David M. Week
DATE OF BIRTH: 05/18/54
ADDRESS: 6913 County
pRLEPHONE NUMBER: (715) 569-4847
EMPLOYMENT : Unemployed

on Friday., september 8, 1995, at 10:00

and Inv.
met with and
county Trunk
clairfy and obtain addit
observations he made on March
took the life of his daughter,
Just gouth of his residence.

interviewed DAVID M.
HH, Vesper, WI.

pAVID WEEK stated +that on March 24,
also . referred to.a8s. CHARLIE) were.
WEEK, leftfor-plag.

g was not home
;i_mately 5:10 or
mother.

 Tonpas,

DAVID . WEEK did recall that prior to
residence for play practice he gave
smallest bill he had, "
He stated: when he gave DEID
should also get her brother, ¥
told her that she ‘could. He s

£a

play practice or after.

DAVID WEEK continued, stating

1eft thelr residence she was wearing a light
Ho recalled that DEIDRE WEEK

and an unknown colored shirt.

pants,
had her hairx +ied back when she left,
what. He sald that he didn

driveway of their resldence as

{

The purpdo
{onal information from him regarding

24, 1995 involving the accident which
DEIDRE M.

1995, he and his son,
home when his daughter,

actice at .about 5:00 p.m.’ _
when DEIDRE left for. the play

53
-l'_-He sald the ¥

there
whether DEIDRE was going to stop for the

Trunk HH, Vesper, Wi

a.m., S/A John M. Rehrauer

Thomas Reichert of +he Wood County sheriff's Department
WEEK at his residence,

6913
se of this interview was to

WEEK, on County rrunk HH,

. He stated. his

15 p.m. when he was dropped
live off

his
her

daughter leaving the
§20 as this was the

for her to get a treat at Winch's Mini Maxt.
the money

she asked 1f she
treat also. He said that he
was no conversation as to
treat before she went to

that when his daughter, DEIDRE WEEK,

colored jacket, greei .

put couldn't repall with

'+ actually see DEIDRE WEEK leave the
he was in the kitchen at the time.

7. SWG{IE
N A

‘John M. Rehrauer

!
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DEIDRE WEEK left, he started cleaning
associated with his beef cattle. He
recalled that while he was doing dishes he looked up at the clock
apnd noticed that it was 6:20 p.m. and remembered that he was having
people over for guitar lessons. He said that he finished doing
dishes and walked in the back room and retrieved the pails to feed
the dogs- He stated that he then went outside leaving BRANDON

inside to watch AVERY.

DAVID WEEK stated that after
the house and deoing chores

DAVID WEEK commented that after being outside for about 10 minutes,
which he estimated the time then to be 6:30 p.m., he heard a car

‘coming from the north which had a loud muffler. He stated this
dence. He did state that he was

vehicle travelled south by his resi
ke of the vehicle or possible

unable to describe the color or ma
occupants. He did state off the top of his head, the vehicle may
have been larger. He said at the time he made this ohservation he

was near the drain pipe, which 1s located at the northwest corner
of his residence.

d that after the vehicle went by he noticed that it
started thinking about his daughter, DEIBRE WEEK.
He sald he then heard an impact, which he Jescribed as belng a tin
thud. He sald after hearing the impact he heard nothing else. He
did state that after hearing the impact, he stopped for a second
and thought about DEIDRE and then continued to-feed the dogs for

approximately the next 3 to 4 minutes.

DAVID WEEK state
was dusk and he

/A Rehrauer questioned DAVID WEEK about his recollection of the
~time. He stated that he had 1ooked at a clock in the kitchen when
dishes and knew {t was 6:20 prior to going outside.

He furthexr stated that normally he does not keep track of time and
mentioned that bhe does not wear a watch. ¥

at the kitchen clock at DAVID WEEK's

S/a Rehrauer did 1look
d that the clock was 5

residence during this dinterview and note
minutes slower than S/A Rehrauer's watch. S/A Rehrauer did verify
+hat his watch was actually 2 minutes fagter than the recorded time

i+ showed. This was done through AT&T Time & Temperature.

DAVID WEEK stated that after feeding the dogs he took the pails
a got 1into his. truck. He stated the truck he
currently had was not the truck he had at the time his daughter,
- DEIDRE WEEK, died. He described the +ruck he owned on 03/24/95 as
a primer red 1976 Chevrolet Cheyennée 4-wheel drive truck. He also
stated that this particular truck had no reverse {n it. He stated
when he got 1nto his truck he was going to go and look foxr his
daughter, DEIDRE WEEK, as he was somewhat concerned as 1t wWas
getting darker out. He recalled the time which elapse between
getting into his truck and the northbound car coming by, going

south, would have been approximately 5 minutes. -
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ted that he had not +old his other children he was

going to iook for DEIDRE WEEK when he decided to. He sald just
after putting his truck into gear, he noticed a car go by in front
of him. He recalled his truck was facing north and parked near the
cilo when the car went by. He Jescribed the vebicte that went by
northbound as a silver, smaller car, but was unable to provide any
information as +0 the number of occupants in the vehicle and was
unsure whethexr this particular vehicle had its headlights on. He
did state that after the first wvehicle went by northbound, he did
move to the end of his driveway and would have peen facing east as
a second car came by. He ostimated that there was & 3-5 gsecond
-aifference between when he saw the first and second car. He stated
+he second car was possibly & larger vehicle. He was unable to
provide any specific {nformation as to who the occupant(s) of it
were.. He did recall that the second vehicle may have had its
headlights On. He also commented that he didn't pelieve either of
the two vehicles he observed golng northbound were driving in

excess Of 55 mph.

pDAVID WEEK sta

DAVID WEEK was asked 1f he noted whether either of the two vehicles
that passed him going northbound were blowing their horn. He
gtated that he didn't believe they were and then commented that his
truck made a 1ot of nolse because 1t had headers on it and it might

have beel dlifferent +o hear because of that.

ate that after the. second vehicle passed his

DpDAVID WEEK dia st
ut on County prunk HH and headed

driveway . northbound, he did pull o
south in the direction of Vesper. He caid that he savw DEIDRE's

biaycle iugt as he passed Hayes Lane, which 1s & road which
intersects,County prunk HH east, Just south OFf WEEK's residence.
He further described the location as being north of RANDY
BERKHOLTZ 'S residence and closer to Hayes RrRoad near the end of the
woods where an open fleld starts. He stated that DEIDRE'S bicycle
was laying in t county Trunk HH,
approximately 1 foot east of the centex 1ine of the road. He said

when he first saw DEIDRE

started calling her as
or & pupby- He did say though as _
observed the damage to the rear wheel- He stated at no +ime dld he

get out and physically touch the bike oOT move it from the roadway -

DAVID WEEK continued stating that after observing DEIDRE WEEK'S
tinued driving south toward yesper, looking in both
s daughter. He ctated when he got to
RANDY RERKHOLTZs he could see his daughter's hody down in the east
ditch. He recalled stopping in front of BERKHOLTZs on the west

aide of the highway and parking his vehicle. He stated that he may
have left his vehilcle run, but he was unsure. He salid he ran
across the roadway and down {nto the east ditch where his daughter

was and after 1ooking at her he felt she was gone. He mentioned
that DEIDRE's eyes were halfway open and she appeared not to be

preathing. |
' B . CQ;;7
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S/A Rehrauer asked DAVID WEEK whether he noticed anybody travelling
either north or south on County prunk HH when he firgt saw DEIDRE
WEEK. He stated no and added that while he was at the accident
scene he did he not observe anyone going either north or south on

County Trunk HH in a vehicle.

that. when he first observed his
ide of County rrunk HH, her head

was facing south and her feet were facing north. He recalled that
her hands were down to her side and she was laying on her back in
some water. He recalled putting his arms under his daughter's body
~and holding her, possibly giving her a couple of kisses. He sald
that he realized that he had to contact someone about his
daughter's accident and indicated that he jooked over at GRIFFITHS
and did not notice any lights on. He stated he +hen locked over at
RANDY BERKHOLTZ's residence and saw what he believed to be one
1ight on in the middle of the house. He said because of this he
ran to BERKHOLTZS and knocked on the door two OT three times and

+hen let himself in.

DAVID WEEK stated after entering the BERKHOLTZ'S residence he asked
someone to call 911 and informed that person that his daughter had
been hit by a car and she was in & ditch outside. He egtimated
that he talked to +he BERKHOLTZS for approximately 15 seconds and
then left their residence with RANDY BERKHOLTZ's daughter's
boyfriend to return to his daughter, DEIDRE WEEK. He said at this
point he picked DEIDRE up in a cradling position, holding her head.
He stated that BERKHOLTZ's daughter's boyfriend commented when he
did this that he shouldn't have moved her but he mentioned that he
just couldn't leave his daughter laying in the water. He also said
that sometime after this his daughter was covered up with a blanket
by RANDY BERKHOLTZ who possibly was also out at the scene with his

wife, IRENE. . .
.‘Q“‘_.
couple of minutes of being there

with his daughter he couldn't stand i1t anymore and he left the
scene to go home, leaving the BERKHOLTZs toO attend his daughter.
He recalled that when he left the scene he went southbound, down to
an area by a church, just outside of Vesper, to turn around in his
truck. He stated ghat he did this pecause he had no reéverse in the
truck. He gald after geetling turned around he went home. He
stated when he got home he told his sOD, BRANDON, about the
accident, explaining +hat DEIDRE had been hit by a car and that her
condition was not good. He also sald he telephoned his wife,
BRENDA WEEK at work, and told her about the accident. He also
recalled having some conversation with his wife, BRENDA, about what
hospital DEIDRE had been transported to and whether he was going to
go to the hospital. BHe stated his wifée said she would be coming

home.

DAVID WEEK stated that after a

11ed calling the grandmothers to

DAVID WEEK stated that he also reca
He stated he speoifically

let them Xnow about the acclident.

pmméof7 nages - E%\q
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a hold of BRENDA'S other mother and was

having some difficulty accomplishing this because he was not
dialing the phone properly. He also gtated that some 5 to 10
minutes after he had made all of the notification telephone calls,
one of the persons that was supposed to have a guitar lesson with
him at 6:30 p.m. showed up. He identified this person as JASON
HINES. He recalled that HINES was driving a siiver Ford Mustang.

He saild he felt possibly HINES had come £o his house from the back
way, from the north. He also mentioned that during this same
ed to recelve a

period of time the other person who was suppos
guitar lesgon from him at 7:00 p.m.. CURT SPURLIN, also showed up

“with his fiance, TANYA. He said that they were driving a blue van.
He gaild SPURLIN had passed the acciden

£ scene prior to getting to
his house. He mentioned that SPURLIN' had apparently held a
flashlight for someone at the accident scene when he was coming out

+o WEEK's regidence.

recalled attenpting to get

eeing The spirit of Marshfield helicopter
come over County Trunk HH and appeared to be landing. He stated
that when he saw this he had 8 discussion with his son, BRANDON,
and commented maybe there was nope. He gaid after about one minute
that idea passed as he felt DEIDRE had already dled based on the

injuries that he had seen.

DAVID WEEK recalled s

DAVID WEEK stated that after The Spirit of Marshfield left the area
the DEDERICHs cameé to his house and asked him to go to the hospital
to attend to his daughter. He said that he really didn't want to
go but eventually they coaxed him to, with assistance from his
mother. He said that the only reason he was reluctant to go was
because of the fact that he did not want to see his daughter,

DEIDRE, like that.

e dild accompany the DEDERICHS o tHe
He recalled that not only the
DEDERICHs were in the truck but also thelxr two children. He said
he could not recall having any conversation yith the DEDERICHS
while they drove to the hospital. He saild pasically. he sat in the
truck and sobbed. The only thing that he could recall was LINDA
DEDERICH telling him they had done everything they could to help

DEIDRE.

PAVID WEEK stated that h
hospital in Marshfield, WIL.

DAVID WEEK was questioned as to whether he had any conversation

with anyone at the hospital about his observations when he

discovered his daughter's pody in the east ditch of County Trunk

HH. He sald he. could recall none.

at since hils daughter, DEIDRE'S,

death he has had many dreams‘about the accident. He said that
currently the dreams end after he discovers DEIDRE'S bike. He then f
commented the hardest part of the dreams prior to this were seelng

DEIDRE the way she was.

DAVID WEEK continued stating th
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S/A Rehrauer then questioned DAVID WEEK as to a comment that was
attributed to JAMES VRUWINK which occurred at his daughter, DEIDRE

WEEK's funeral. He stated that JAMES VRUWINK commented to him, "Oh
you were the guy who was coming out of the driveway when I went
from him hearing this comment his wife,

py.". He stated that aside
BRENDA, and his brothers, JODY WEEK, STEVEN WEEK and RANDY WEEK,

also heard this.
S/A Rehrauer then asked DAVID WEEK again about DEIDRE's bicycle

which he had observed on the roadway. He stated that he recalled
that when he went back home, after leaving the accident scene where
PEIDRE was, he had to go into the southbound lane to avoid bhitting
DEIDRE's bike. He stated to the best of his recollection DEIDRE's

bicycle was where he first saw it.

Following the {nterview S/A Rehrauer, Inv. Reichert, and DAVID WEEK
returned to the scene of DEIDRE WEEK'Ss accident so he could point
out where he ohserved DEIDRE's body and bicycle on 03/24/95. The

following reflects his Tecollection:

NOTE: 1 pace = 2.6 feet.

1. DEIDRE WEEK's bicycle was located 12 paces south of the
l1ast tree on the east side of County Trunk HH from an open
£ield which is located just south of Hayes Lane. The blcycle
was approximately 1 foot east of the center line of the north-
bound lane of County Trunk HH. DAVID WEEK stated that the
front of the bicycle was facing north and the back was facing

gouth.

2. DAVID WEEK parked his vehicle on the west side of County Trunk
HH, 56 paces south of the centex of RANDY BERKHOLTZ's driveway,

located at 6824 County Trunk HH, vesper, WI, after discovering

his daughter's body.
3. DEIDRE WEEK'S body was discovered by DAVID WEEK in the center
17 paces north of the

of the east ditch of County Trunk HH,
center of LORRIE GRIFFITH's drivewaYy, 1located at 6794 County
Trunk HH. DAVID WEEK stated he moved his daughter's body

approximately 1 1/2 feet out of the ditch east toward the
up slope of the ditch when he returned from the BERKHOLTZ 's
raesidence. He stated prior to +his he had not moved his
daughter when he first discovered her hody.

ations, S/A Rehrauel and Inv. Reichert

After making the above obgserv
idence and while there $/A Rehrauel

returned to DAVID WEEK's Tes
recelved two documents &as follows:

11 for BRENDA and DAVID WEEK which

documented a telephone call from DAVID WEEK to BRENDA WEEK at
6:50 p.m. on 03/24/95. DAVID WEEK gtated that this call was
the one that he notified his wife of his daughter's accident.

1. An aAmeritech telephone bi

Pama R 0f 7 DAUges
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CASE ACTIVITY REPORT

Wisconsln Depariment of Justice

Oon Friday, September 8, 1995, at 1:25 p.m.;
Reichert of the Wood County Sheriff's Department

{1ewed RANDOLPH p. and IRENE F. BERKHOLTZ at
ty Trunk HH, Vesper, WI. The purpose of

and Inv. Thomas
met with and interv
thelr residence, 6824 Coun
this interview was to have the
statement signed by th
wisconsin Department O
prepared by them. Also, additional informat

nd on information they prov

clarify and expa 1
s Department. It should be noted the

and the Wood County Sheriff'

BERKHOLTZs were the first peop

DAVID WEEK after it occurred

Both RANDOLPH

review a Z-page h

an

sides of one sheet of paper.

and IRENE BE

statement, they concurre
of their recollection.
author of the atatement and mentioned wh

DI-DOI-2 Bav. W91 DIVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION
1 Case Number 2. Date 3 Case Iitle
SA-8438 09/12/95 Deidre M. Week
4. Activity 5. Date of Activity
interview/Randolph D. and Irene F. Berkholtz ' 09/08/95
8.
NAME: randolph D. Berkholtz
pATE OF BIRTH: 08/10/54
ADDRESS: 6824 County Trunk HH, Vesper, WI
TELEPHONE NUMBER: (715) 569-4320
EMPLOYMENT : GP-Nekoosa Paper Mill
NAME: Irene Frances Berkholtz
DATE OF BIRTH: 04/12/54
EMPLOYMENT : safeway Bus Company

s/A John M. Rehrauver

BERKHOLTZs verify whether a

em and dated 08/16/95, which was given to the
£ Justice by DAVID and BRENDA WEEK, was

{on was beilng sought to
ided to the WEEK family

le contacted about the accildent by
on 03/24/95.

d IRENE BERKHOLTZ wexre given the opportunity to
andwritten statemen

t, which was written on both
This statement was signed by RANDY

RIIOLTZ and dated 08/16/95. After reviewing the
d that it was true and accurate to the best

RANDY BERKHOLTZ

did state that he was the
en it was prepared both of

them agreed with the contents of it.

S/A Rehrauer questioned th
just prior to DEIDRE WEEK'S

they had been

out for a walk

"had accompanied them on her

their walk invo
County Trunk HH

then returned

their walk took approx

7. Spéc gents

‘ohn M. Rehrauer

lved a circuit whereby they trave
from their residence dowr

home north on County Trunk HH.
imately 15-20 minutes. They recalled that 1t

o BERKHOLTZs as to what they were doing
accldent on 03/24/95. They stated that

and their daughter, TERRY BERKHOLTZ,
roller blades. They recalled that
1led south on
1 to the church near town,
They estimated that

7
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was still daylight when they returned and felt that the sun had not

set yet.

. TRENE BERKHOLTZ stated upon returning from +he walk, she and her
daughter, TERRIL, went into their residence. RANDY BERKHOLTZ said
that he remained outside and put his vehicle away in the garage.
He recalled while doing the above activity, he thought he saw his
brother drive by in a blue Buick, pulling a black trailer, which he
felt was owned by his father. He stated that he never confirmed
whether his suspicion about the vehicle and +railer were correct.

RANDY BERKHOLTZ did state that MATT MOLNAR, his daughtex's
boyfriend, arrived while he was still outside. He recalled that
MOLNAR was driving a 1984 Ford Mustang, dark gray. with black trim,
He said both he and MOLNAR went into the house together, Tight

after MOLNAR arrived.

ated he and MOLNAR joined his wife, IRENE, and
in the livingroom where they were watching
television. He galid he was unsure whether "The Simpsons™ were on
yet. Both he and his wife agreed they had seen some of "The
gimpsons" on 03/24/95. They both indicated they believed "The

Simpsons” television program starts at 6:30 p.m.

RANDY BERKHOLTZ st
daughter, TERRI,

RANDY BERKHOLTZ sald after sitting in +the livingroom for an
estimated 5 to 10 minutes he heard &a thud, which he described
sounded like a car door closing hard. IRENE BERKHOLTZ also sald
that she heard the same sound. Neither of the BERKHOLTZs were able
to say specifically-where the sound came from, other than they felt
{t came from the neighbors to the south, the GRIFFITHS.

RANDY BERKHOLTZ stated they continued *to watch television after

hearing the thud. He estimated about 10 minutes later he heard the

doorbell ring once. IRENE BERKHOLTZ said that he got up and met a
male, later identified as DAVID WEEK, in the hallway by the back
door, as he had entered thelr residence. She stated DAVID WEEK
+old her to call g1l as someone had hit his daughter. She recalled

+hat DAVID WEEK had blood on his hands.

-

e did call 911 and {nformed the persoh

answering the telephone that a guy had come to their home and
reported his daughter had been hit. She stated at the time she was
unable to tell the person she was talking to on 911 whether the
person who got hit was walking or riding a bicycle. She gsaid on
this initial call she did not provide the dispatcher with her name.

er husband, RANDY, MIKE MOLNAR, and
t the scene of the accldent she made
said she relayed / some additional

another call to 911. She
information about the accident based on what her daughter told her
when she returned to their residence after being at the accident

acene. . IRENE BERKHOLTZ stated when she called back on the 911

IRENE BERKHOLTZ salid that sh

TRENE BERKHOLTZ stated after h
her daughter, TERRYI, had been &

O
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that the accident she previously

1ine, she informed the dispatcher
ing a bicycle.

reported was a hit and run, involwv

RANDY BERKHOLTZ did state that after DAVID WEEK came into their
residence, MATT MOLNAR ran and got his shoes on and accompanied
DAVID WEEK outside to where DEIDRE WEEK was. RANDY BERKHOLTZ saild
that he had noticed that when DAVID WEEK was 4in his residence, WEEK
had blood on his shirt. He stated because he noticed blood on
DAVID WEEK, he went and got his shoes and grabbed a blanket off of
their bed because he knew DEIDRE WEEK had to be hurt. He stated
+that he then ran out to the end of his driveway and noticed that
DEIDRE WEEK was in the ditch, south by his neighbors.

RANDY BERKHOLTZ stated that when he got

was he noticed that DAVID WEEK was cradling DEIDRE WEEK in his
arms. He said that after peing at the scene, DAVID WEEK got up and
he (BERKHOLTZ) put the blanket he brought on DEIDRE WEEK. He gaid
that he took DEIDRE WEEK's .hand and attempted to find a pulse,
without success. He also commented that DEIDRE WEEK's hand was

cool to the touch.  He also described DEIDRE WEEK's injuries,
stating that she had one eye open and had dried blood by her nose
he made no comments about any

and ears. I£ should be noted that
injury to DEIDRE WEEK's head.

RANDY BERKHOLTZ continued, stating that he also noticed a bicycle
in the east ditch, which was north of DEIDRE WEEK's body. He
provided no other information regarding the bicycle at the time of

thilig interview.

s/A Rehrauer then asked RAND
while at the scene, aside from law enforcement and rescue

personnel . He did state he saw & palr of blue jeans on the
roadway- He said he was somewhat confused as to whether these
jeans were DEIDRE WEEK's or not.

RANDY BERKHOLTZ recalled that shortly after he arrived at the
scene, where DAVID WEEK was with his daughter, DEIDRE WEEK, and
MATT MOLNAR, DAVID WEEK got up and sald he had to get a hold of his

wife. He stated that after DPAVID WEEK made this statement, bhe
1e on the west side of the roadway

noticed WEEK -get into his wvehic
He sald he did not recall seelng

and drive south toward Vesper.
DAVID WEEK go past the accident scene shortly after, northbound.

RANDY BERKHOLTZ then stated he heard the Vesper First Response Unit
y to flag them down.  He sald

coming so he went up on the roadwa

during this sameé period of time, oOT shortly thereafter, JAMES
VRUWINK returned +o the scene. He gaid that VRUWINK's first
comment was "who moved the bike, {t was in the middle of the road".
He sald that after JAMES VRUWINK made this comment to him he told
JAMES VRUWINK that i+ was 1n the ditch when he ‘arrived. He also

stated that VRUWIRNK did tell him that he had seen the accident and

to where DEIDRE WEEK's body

v BERKHOLTZ if he saw anything else
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had turned around and chased the vehicle which struck DEIDRE WEEK,

pbut couldn't catch it.
RANDY BERKHOLTZ as to whether DAVID

that he could recall about the
He saild none that he could recall,

S/A Rehrauer then questioned
WEEK made any other statements
accident involving DEIDRE WEEK.

RANDY BERKHOLTZ if he could recall any

other traffic going by, either north or south after he heard the
thud while he was sitting in his residence. He stated to the best

‘of his recollection he had not.

§/A Rehrauer then asked

nterview 8/A Rehrauer, Inv. Reichert, and RANDY

BERKHOLTZ returned to the scene of DEIDRE WEEK's accident .so he
could point out where he observed DEIDRE WEEK's body and bicycle on

03/24/95. the following reflects his reco;lection:

Following the i

NOTE: 1 pace = 2.6 feet

1. DEIDRE WEEK's body was jocated in the east ditch of County
rrunk HH, 24 paces north of center of LORRIE GRIFFITH's
driveway, 6794 County rrunk HH, Vesper, WIL, which would be
in the area of the memorial marker for DEIDRE WEEK. He did

state that some of DEIDRE WEEK's body was in the bottom of
the ditch and he indicated that her head was facing southeast
and her legs were facing northwest. He also recalled that
DEIDRE WEEK may have been wet from lying in the ditch as
there was water in it on that date.

was located on the east gide of County
iope of the ditch -approximately 36 paces
located at 6824 County

2. DEIDRE WEEK's bicycle
Trunk HH in the down s
south of the middle of his driveway

Trunk HH, Vesper, WI.

The contact with RANDY BERKHOLTZ was concluded at 2:20 p.m.

(For a copy of +the referenced Statement, SEE EXHIBIT SECTION. Y

JMR: dmk : Week3692
09/13/95
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CASE ACTIVITY REPORT

wisconsin Departinent of Justice
iVISION OF CRIMINAL INVESTIGATION

DI-DCI-2 (Rav. 81)
T Case Numbar 2. Data F3. Cass Tltla
SA~-8438 09/12/95 Deidre M. Week
4 Activity 5 Date of Activity

Tnterview/Robert and Marjorie Loonstra

09/08/95

NAME: Robert S. Loonstra

DATE OF BIRTH: 01/05/28

ADDRESS: 7659 County Trunk HH, Arpin, WI
TELEPHONE NUMBER: (715) 569~4220

NAME: Marjorie H. Loonstra

DATE OF BIRTH: 02/05/33

Oon Friday, September 8,
and Inv. Thomas Reichert ©
met with and - intervie
resldence,
interview was to comply with
made on 09/07/95.

£

Initially ROBERT LLOCNSTRA s

difficulty with JAME
day, 09/07/95, when
upset because JAMES VRUWINK

since stopping
dealing with the gituation b

1995,

7659 County Trunk H

S VRUWINK and mentlo
he stopped to se

to see the investigators h

at 2:30 p.m., S/A John M. Rehrauer

the Wood County Sheriff's Department

wed ROBERT and MARJORIE ILOONSTRA at their

The purpose of this

H, Arpin, WI.
ch ROBERT LOONSTRA had

the request whi

+ he was still having some
ned that on the previous
e the investigators he was
was staring at him again. He said

e has calmed down and was

tated tha

etter.

MARJORIE LOONSTRA then stated that she had some additional
{nformation to provide +o S/A Rehrauer. She said that she now
d been driving a black 2-

recalled that TRACY STA

dr.
ROBERT and MARJORIE LOONSTRA,
a Mazda. She f£urt

STALTER was driving

MS. STALTER was driving this ©

+ime frame.

MARJORIE LOONSTRA a
accident she noted t

residence on Saturday morning
She also mentioned t
that weekend.

3:15 p.m.
had his childzren on

They also rep

impersonated ROBERT LOONSTRA.

LTER at one time ha
vehicle with a slant bhack.

her stated she was unsure
this particular ve

1so stated that on
hat TRACY STALTER

orted that on oOr about

Based on conversation between both
{1t was felt possibly this vehicle was
of whether TRACY
hicle on 03/24/95 but knew

ype of vehicle during that general

the weekend of DEIDRE WEEK's
and JAMES VRUWINK left their
on Sunday at about

and returned honme
hat JAMES VRUWINK

hat she believed t

June 1, 1995, someone

They provided the following detail

7, Spec | Agents

' John M. Rehrauer

(5

This documant contains nelther recommendations nor conclust

i Is tha neooarty

of this Division and s loaned to your agendy.

s ol tha Division o Criminal Investigation, Wisconsin Dapartment of Justice.
its contents ara not to ba distritxted outslda your agency.
219



\“"843 8
2/95

regarding this particular situation. ROBERT LOONSTRA said he had
O provide information as to

been invited to appear on Channel 7 t
what he saw on 03/24/95. He said he declined to appear. He did

say that DAVID and BRENDA WEEK, LORRIE GRIFFITH, MARY SCHULTZ, and
the BERKHOLTZs did appear.

come to his house so he could pProvide
an account of what he saw on 03/24/95. He said he never did this
and was unaware of who did.

In concluding this contact S/A Rehrauver did inform the LOONSTRAs tao
lgnore JAMES VRUWINK's stares and go- about their business.

The contact with the LOONSTRAs was concluded at approximately 2:45
p.m,

JdMR :dmk : Week3693
09/13/95

/o
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MV4000 # 5495562 WO # 95 - 1997
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